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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. február 11-én 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester     

 

Dombi Norbert   képviselő  

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Nagy Zsolt    képviselő           (18.10 órától) 

Pintér Csaba    képviselő   

  

Jánosiné Izsó Ildikó    jegyző 

Szabóné Czifra Melinda   csoportvezető 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

5/2011.(II.28.) önkormányzati rendelet 13.§ (4) bekezdésében foglaltak 

szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin   Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója 

Kárász Lórántné   Horváth István Általános Iskola gondnoka 

Papp Alexandra    Pétfürdői Gondozási Központ igazgatója 

Sipos Szilvia    Pénzügyi és Településüzemeltetési csoportvezető 

Szakály Ferencné   pénzügyi főmunkatárs  

Porogi Lajosné    Óvodavezető 

                                                       (mindnyájan az 1. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Fülöp Ildikó vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Mielőtt rátérnénk a napirendre, egy kedves kötelezettségemnek teszek eleget. 

Gelencsér István úrtól, a Polgárőrség elnökétől kaptam egy levelet, és egy tiszteletteljes 

felkérést A levélben tájékoztat arról, hogy a polgárőrség közgyűlésén az elnök indítványára 

elfogadtak egy határozatot, és tisztelettel felkér engem, hogy amiről a közgyűlés döntött, azt a 
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testület tagjaival megosszam. (Felolvassa a levelet, ami a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2016. évre (36/2016.) 

2.) Önálló képviselői indítvány Dombi Norbert részéről: Építési telkek kialakítása – Első lépés 

(37/2016.) 

3.) Új közterületek elnevezése (38/2016.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslatom lenne a sorrendiségre. Javaslom, hogy első 

napirendként Dombi Norbert képviselő önálló képviselői indítványát tárgyaljuk, mivel a 

költségvetést érinti. Aki ezzel egyetért, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal elfogadta a napirendcserét. 

 

 

1.) Önálló képviselői indítvány Dombi Norbert részéről: Építési telkek kialakítása – 

Első lépés (37/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Három bizottság tárgyalta.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal és 3 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság a jelenlegi körülmények miatt 3 nem 

szavazattal nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Az előterjesztőnek adom át a szót, hogy a lényegét foglalja össze 

ennek az előterjesztésnek. 

 

Dombi Norbert képviselő: Igazából az indítványnak az alapmotivációja onnan származik, 

amit már a korábbi testületi ülésen elmondtam szóban. Többen megkerestek telefonon, hogy 

rendelkezünk-e építési telekkel a településen, ami az önkormányzat tulajdonában van és 

megvásárolható, mert szeretnének építkezni, kihasználva az állam által nyújtott 

kedvezményeket. Akkor én azt a választ adtam, hogy tudomásom szerint nincs, ezért írtam ezt 

az indítványt. Ezért is az a címe, hogy „Első lépés”, hogy el tudjunk indulni ezen az úton. 

Ismerve, és a Pénzügyi Bizottság véleményével egyetértve, tény, hogy az idei pénzügyi 

kondíciónk nem olyan rózsás, mint amilyen szokott lenni, ezért egy kicsit finomabban kell a 
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költségekhez nyúlni. Azt hiszem, hogy ez egy viszonylag olcsó megoldás, legalábbis az, hogy 

egyet lépjünk. Időközben próbáltam tovább kutakodni, és találtam egy megoldást, ha a másik 

lábunkkal is lépünk egyet. Van olyan terület, ami építési terület, csak nagyon régóta feledésbe 

merültek. A térképünkön szerepelnek, az új Rendezési Tervben is szerepel, de itt már háromfelé 

van osztva ez az egy helyrajzi számon szereplő telek. Az Ifjúság utca leghátsó házsora mellett 

van egy ugyanakkora terület, ahol minden adva van, mint a Micsurinnál. A javaslatomban a 

Micsurin szerepel, hogy ott kezdjünk el egy kicsikét ügyeskedni. Majd azt egy másik 

alkalommal megbeszéljük. A lényeg, hogy van másik lehetőségünk. Ettől függetlenül, én azt 

szeretném kérni, ha nem is a teljes 5.400e Ft-ot szavazza meg a testület, de valamennyit 

mégiscsak, hogy tudjunk egyet lépni, hogy építési telkeink minél előbb lehessenek.  

 

Horváth Éva polgármester: Ehhez szeretnék csatlakozni. A Humán Bizottság ülésén azt 

hiszem kiadtam magamból mindent, hogy ezt a határozatot, ahogy van, én nem tudom 

támogatni, de elmagyaráztam, és azt hiszem ott a bizottság meg is értette. Ettől függetlenül az 

előterjesztés lelkével és szándékával tökéletesen egyetértek, ezért lenne egy módosító 

javaslatom. A jelenlegi határozati javaslatban van egy 5.400e Ft-os összeg, az előterjesztés 

megpróbálja levezetni, hogy miből is jön ki. Megpróbálom visszavezetni, hogy miért is 

javasolom azt, amit szeretnék. Kezdem a végéről. Közműtervezés: nem tudunk addig közművet 

terveztetni amíg nincs kialakult telek, mert nem tudjuk, hogy hol vannak a telekhatárok. 

Úttervezés: nem tudunk addig tervezni, amíg a közművek nincsenek meg. Kisajátításról ne 

beszéljünk addig, amíg nem tudjuk, hogy kártérítés vagy eladás alapján tudjuk meghatározni. 

 

Dombi Norbert képviselő: De én azt is írtam. Kisajátítás/vásárlás. Vagy ez, vagy az.  

 

Horváth Éva polgármester: Vagy ez vagy az, ezt nem tartom reálisnak. Ügyvédi költség: ez 

a kisajátításhoz kapcsolódik, illetékeket el tudom fogadni, mert akármit csinálunk, mindenre 

illetéket kell fizetni. A geodéziai munkákat viszont a Micsurin esetében is el tudjuk úgy 

végezni, hogy először nem hivatalos terület-megosztás a földhivatal felé, hanem a Rendezési 

tervünk – és az elképzelés szerint – geodéziailag be tudjuk méretni azokat a területeket, és akkor 

tudjuk meg, hogy hány ingatlant érint, és hány tulajdonossal kell beszélnünk. Az én javaslatom 

ezek alapján, hogy a Micsurin környéki építési telkek kialakításának elindítására 1 millió 

forintot javasolok a költségvetésbe a Községgazdálkodás beruházási tábláiba, hogy el tudjuk 

indítani az egész kimérést, hogy tudjuk, miről tárgyalunk és kivel. Nem akarom szaporítani a 

szót, csak a tapasztalat: a Berhidai út 2-4-nél 4 tulajdonossal kellett tárgyalnunk, ez közel 7 

hónapba tellett. Az Ifjúság utcában 3 tulajdonossal kellett tárgyalnunk. Fél évbe tellett, mire át 

tudtuk vezetni és meg tudtunk állapodni. Itt minimum 23+2 tulajdonossal kell tárgyalnunk, ami 

szerintem sokkal hosszadalmasabb lesz. Tehát én azt javaslom, hogy indítsuk el, és ha menet 

közben kell több pénz, akkor jöjjünk ide. Ha kell több pénz, akkor az azt jelenti, hogy valamire 

már jutottunk. Ez a módosító indítványom.  

 

Dombi Norbert képviselő: Köszönöm szépen, én ezt elfogadom, csak akkor egy valamit 

kössünk ki magunknak, de szeretném hangsúlyozottan kérni, hogy ha ez a pénz megszavazásra 

kerül, és a költségvetésben helye lesz, akkor ne nyár elején kezdjünk el a geodétával vakarózni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a határozati javaslatba bele akarom fogalmazni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Tehát a lehető leggyorsabban, és ha megvannak a geodéta által 

kijelölt határok, akkor legyetek kedvesek szólni, mert abban szeretnék segíteni, hogy akinek ott 

tulajdona van, akkor akár egy fórum keretében összehívnám egyeztetésre.  
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Horváth Éva polgármester: Így csináltuk a Berhidai út esetében is.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Előbb magunk között egyeztessünk, hogy mit is szeretnénk 

csinálni a Micsurinnal. Utána hívjuk össze a tulajdonosokat.  

 

Horváth Éva polgármester: Szeretnék egy kerek határozatot. A határozati javaslat úgy szól:  

Az önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. évi költségvetésében 1.000 ezer forintot irányoz 

elő a községgazdálkodás beruházási táblájában a Rendezési Tervben a Micsurin területére 

jelzett lakóövezet kialakításának geodéziai munkáinak elvégzésére.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármester, hogy a geodéziai munkákat rendelje meg és erről 

legkésőbb a márciusi testületi ülésen számoljon be. 

Aki így a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

43/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2016. évi 

költségvetésében 1.000 ezer Ft-ot irányoz elő a községgazdálkodás 

beruházási táblájában a Rendezési Tervben a Micsurin területére jelzett 

lakóövezet kialakítás geodéziai munkáinak elvégzésére.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a geodéziai munkákat 

rendelje meg és erről legkésőbb a márciusi testületi ülésen számoljon be. 

 

Határidő a beszámolóra: 2016. március havi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

2.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2016. évre (36/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok tárgyalták, ugorjunk bele. Javaslatom a következő 

lenne: a jutalomra és cafeteriára vonatkozó határozat előtt van a bizottságoknak javaslata az 

illetményekkel kapcsolatban, ezt szeretném először megszavaztatni, majd a jutalom és cafeteria 

jön. Utána térnénk rá a munkaanyagra magára, és a munkaanyagnak a bevételi előirányzat 

táblájára. Utána mennénk szakfeladatonként, illetve felhalmozásonként. Ezzel kapcsolatban 

van-e valakinek észrevétele? Amennyiben nincs, induljunk neki. Az illetményekről a 

Bizottságok véleményét kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 2016. évre köztisztviselők és 

közalkalmazottak fenntartói döntésen alapuló illetménykiegészítését a következők szerint 

kívánja biztosítani. 

Az eddigiekben kapott 8-10-12 %-os illetménykiegészítést javasolja meghagyni. 

Ezen felül: 

Az intézmények technikai dolgozói esetében egységesen 25 %-os mértékű illetmény-

kiegészítést javasol megállapítani.  
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A Pétfürdői Gondozási Központ esetében 18 %-os,  

A Panelkuckó és Napközi Otthonos Óvoda esetében 25 %-os, 

a Közösségi Ház és Könyvtár esetében a munkájához szükséges felsőfokú végzettségű 

személyeknél 40 %-os mértékű illetménykiegészítést javasol megállapítani.  

A Bizottság a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal esetében 20 %-os mértékű bértömeg növekményt 

javasol jutalom formájában juttatni a köztisztviselőknek. A Bizottság felkéri jegyzőt, hogy 

dolgozza ki a jutalom juttatásának lehetőségét. Hozzátartozik az igazsághoz, hogy ez nálunk 

nem határozati javaslat volt, hanem a bizottsági tárgyalás végén ezt raktuk össze, és erre kértünk 

egy számítást, amit akkor még a Humán Bizottság nem látott, mert nem volt kiszámítva. Ez 

csak egy javaslat. 

 

Horváth Éva polgármester: Meghallgatjuk, meglátjuk mi az anyagi következménye és utána 

visszatérünk rá.  

A Településfejlesztési Bizottság javaslatát várom.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság határozati javaslatot tett, 

javasolja a testületnek a következőt: A Bizottság 2016. évre köztisztviselők és 

közalkalmazottak fenntartói döntésen alapuló illetménykiegészítését az alábbiak szerint kívánja 

biztosítani. 

A Polgármesteri Hivatal köztisztviselői az alapilletményüknek megfelelő + 20 % jutalomban,  

a Horváth István Általános Iskola közalkalmazottai + 25 % illetménykiegészítésben, 

a Panelkuckó és Napközi Otthonos Óvoda közalkalmazottai, akik nem részesültek központi 

béremelésben + 25 % illetménykiegészítésben, 

a Közösségi Ház és Könyvtár középfokú végzettségű közalkalmazottai + 25 %, azon 

közalkalmazottak, akik a munkavégzésükhöz szükséges felsőfokú végzettséggel rendelkeznek  

40 %-os illetménykiegészítésben,…(polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: A felsőfokú végzettségűek 40 % összesen? A többieknél ott volt 

a + előjel. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: Az is + 40 %, csak lemaradt az 

összesítőből. Folytatom tovább, majd részletezem. A Pétfürdői Gondozási Központ technikai 

közalkalmazottai + 25 % illetménykiegészítésben, a központi bérrendezésben részesült 

közalkalmazottak + 9 %-os illetménykiegészítésben részesülnek 2016-ban. Az eddigiekben 

kapott 8-10-12 %-os illetménykiegészítést javasolja meghagyni. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 2016. évre köztisztviselők és 

közalkalmazottak fenntartói döntésen alapuló illetménykiegészítését a következők szerint 

javasolja biztosítani. 

- Köztisztviselőknek egységesen 20 % 

- Közalkalmazottaknak 15 % de figyelembe véve, hogy a 8-10-12 %-os emelés ezzel együtt 

megszűnik. Nem részesülnek belőle az életpályában részesült munkavállalók. 

 

Horváth Éva polgármester: A Kincstártól megkérdezem, hogy a Humán Bizottság 

javaslatának milyen pénzügyi vonzata van?  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: 31,5 millió forint körülbelül. 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság javaslatának?  
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Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Azt megmondom őszintén, nem számoltuk ki.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a változat biztosan több, mert bejön egy + 9 %-os tétel is. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Nem, az kevesebb, mert a 18 % helyett 9 % lesz. 

 

Dombi Norbert képviselő: Minden ugyanaz, csak ez az egy tétel változik a Gondozási 

Központnál. 

 

Horváth Éva polgármester: Bocsánat, a Gondozási Központnál a Humán Bizottság esetében 

25 %-os és 18 %-os a javaslat. A Településfejlesztési Bizottságnál + 25 % a technikai 

dolgozóknál, és a központi bérrendezésben részesülteknél ismét + 9 %. Az általános elv az, 

hogy aki központi bérrendezésben részesült, az idáig nem is kapott.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ez a Humán Bizottság javaslatában általános volt az egész 

Gondozási Központra. Mi finomítottuk úgy, hogy a központi bérrendezésben részesülők 9 %-

ot kapjanak. 

 

Horváth Éva polgármester: Hát én úgy gondoltam a Humán Bizottságnál is, hogy akik nem 

kaptak idáig központi bérrendezést, azokra vonatkozik a 18 %. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Azért így maradt, mert a Pétfürdői Gondozási Központnál a 

központi bérrendezés nem volt olyan erős. 

 

Horváth Éva polgármester: Már elnézést kérek, a védőnői szolgálatnál három évvel ezelőtt 

megkapta a központi bérrendezést és folyamatosan kapja. Az idén a bölcsődénél a felsőfokú 

végzettségűekre ugyanúgy az életpálya modell vonatkozik. Van az ágazati pótlék. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Ez az ágazati pótlék alap. Nem olyan bérrendezés volt, 

mint az óvodapedagógusok esetében, akik tényleg központi bérrendezést kaptak. Ez az ágazati 

pótlék elenyésző. Ezért döntött úgy a Bizottság, hogy ők is kapjanak valamit, de ne a teljes 

összeget, hanem annak a felét. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát 31,5 millió forint az alap, amit a Humán Bizottság mondott. 

Ennél kevesebb a Településfejlesztési Bizottság, 25 és 30 % közötti. A Pénzügyi Bizottság? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Én az egységes 20 %-os emeléssel számoltam. Az 16,5 

millió forint. Tehát a Pénzügyi Bizottság javaslata annál kevesebb, mert nem a 15-el számoltam, 

hanem az egységes 20 %-kal.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát 16,5 millió alatt van a Pénzügyi Bizottság javaslata. 

Döntenünk kell, hogy melyik úton megyünk tovább, vagy maradunk az eredetinél.  

Én sem a Településfejlesztési Bizottság, sem a Humán Bizottság javaslatát nem fogom 

támogatni. Ebben biztos vagyok. Diplomás és diplomás között a megkülönböztetést 

önkormányzati alkalmazott esetében én nem tudom elfogadni. Az egyiknek 40 % az eddigi 

10%-hoz képest, a másiknap pedig a 10 %-hoz képest adunk 20 vagy 25 %-ot. Nem tudom ezt 

elfogadni, nem is fogom támogatni. Nem kívánok igazából vitába bocsátkozni. Én tudom, hogy 

minden intézménynél mindenki dolgozik és mindenki megteszi azt, amit kell. Nem szeretnék 

egy intézményt sem úgy kiemelni, hogy míg az egyiknél adok 20-at, a másiknál meg 40-et. 

Szerintem ugyanolyan fontos munkát végeznek azok a felsőfokú végzettségű munkatársak a 
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Polgármesteri Hivatalban is, mint a Művelődési Házban. Azon kívül, hogy a saját 

intézményükön kívül a többi intézménynek is a dolgát ők viszik a hátukon. Lásd pénzügyi 

vonal, lásd beruházási vonal. Ez az én véleményem. Igazából nekem lett volna egy másik 

javaslatom, de aztán Melindával megbeszéltük, hogy ezzel csak az időt húznánk, és ugyanoda 

jutnánk ki. Őszintén megmondom, hogy én a Pénzügyi Bizottság javaslatát fogom támogatni, 

azért, hogy tudjunk tovább lépni. Ha év közben kiderülne, hogy a költségvetési kondíciókban 

van lehetőség, akkor még mindig le tudunk ülni és ezt jobb irányba folytatni. A jó szándékot 

minden bizottság részéről érzem, elsősorban a Humán Bizottság részéről, mert dolgozott vele. 

Több variációt dolgozott ki, de én a mostani költségvetési előterjesztés kondícióiban a Pénzügyi 

Bizottság javaslatát tudom elfogadni és támogatni. Ez is 16,5 millió forint körüli.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Azt mondtad, hogy nem akarsz ezzel kapcsolatban vitát 

generálni, de mivel te nagyon markánsan elmondtad a véleményedet, muszáj rá reagálnom. Azt 

mondtad, hogy ugyanolyan alkalmazott a Polgármesteri Hivatal köztisztviselője, mint a 

Közösségi Háznak a felsőfokú végzettségű alkalmazottja és nem fogadod el, hogy az egyik 20, 

a másik 40%-ot kap. Ebben igazad is van, de akkor azt sem kell elfogadnod, hogy az egyiknek 

a mostani alapilletménye sokkal kisebb, mint a másiké. Ha ez egyforma lenne, akkor igazad 

lenne, de mivel óriási a különbség közte, ezért lehet differenciálni az emelésben is. 

 

Horváth Éva polgármester: Ettől függetlenül nem tudom elfogadni. 

 

Farkas László képviselő: Rögtön azzal kezdeném, hogy egy kicsit csatlakozom a Ferihez. A 

differenciálás. Amit Ő mondott, hogy az alapbesorolásoknál már differenciálva van. Nem 

mindegy az, hogy milyen beosztásban van, hány éve van abban a munkakörben. Ez mind 

befolyásolja az illetményét. Differenciálást mi sem akarunk tenni pont abból kifolyólag, hogy 

az a bérfeszültség, ami van a felsőfokú végzettségű közalkalmazottak, köztisztviselők között, 

ez nem itt keletkezett. Ez mindegyik kormánynak a felelőssége. Elismerve azt, hogy valóban 

alacsonyak a bérek és nincsenek megfizetve a dolgozók, mi egyrészről nem akarjuk megoldani 

azokat a feszültségeket, differenciális problémákat, amik most vannak. Ezért mondtuk azt, hogy 

egységesen adunk akkor mindenkinek Pétfürdőn a község, a település pénzéből. Nem lehet az 

egyiknek kevesebbet, a másiknak többet. A másik az, hogy miért csak annyit? Ha 40%-ot 

adnánk, akkor biztos több, mintha 20 %-ot kap. Azonban vegyük figyelembe azt, hogy ebben 

az évben jelentős kiadásunk generálja a forrásainkat negatív irányba. Másrészről a normatívák 

is csökkentek a tavalyi évhez képest is. Sokkal rosszabb forráshelyzete van az 

Önkormányzatnak, mint eddig volt. Önmagában már a besorolásnál differenciálva vannak, még 

tovább nem akarjuk. Ezért mondtuk azt, hogy egységesen kapjanak a köztisztviselők 20 %-ot. 

A közalkalmazott miért 15 %-ot kapjon? Ez úgy alakult ki menet közben, hogy el lett 

magyarázva, hogy a köztisztviselőknél ez a plusz összeg beépül a garantált illetménybe, így 

előfordul egyeseknél, hogy nem biztos, hogy kap emelést. Aki régebb óta dolgozik, annál 

jelentkezik az emelés. Közalkalmazottaknál a garantált illetményre pluszba jön rá, ezért van ez 

a 15 és 20 % különbség. Két kiegészítésem lenne. Az egyik, hogy a Polgármesteri Hivatalban 

a csoportvezetőknek a Pénzügyi Bizottság úgy döntött, hogy adjunk 10 % vezetői pótlékot. Ez 

befolyásolja a bérrendezést, azért mondom itt. A másik, abból kiindulva, hogy adunk 

nyelvpótlékot, adunk gépkocsivezetői pótlékot, ugyanakkor, ha megnézzük a 

köztisztviselőknek a besorolásait, csak úgy vannak besorolva, hogy középfokú és felsőfokú. 

Ugyanakkor nem veszik figyelembe a középfokúaknál például, hogy vannak plusz képesítések, 

amit viszont használnak a feladatkörüknél, de nincsenek honorálva. Ezért javaslom azt, hogy 

azoknak a középfokú végzettségű köztisztviselőknek, akiknek a besorolási végzettségük 

figyelembe vételénél magasabb szintű szakképesítéssel rendelkeznek, kapjanak 20 % 

képzettségi pótlékot. 



8 

 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A törvényben benne van, hogy a képzettségi pótlék mennyi lehet. 

 

Farkas László képviselő: A maximum van benne, 40 %.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor te módosítod a Pénzügyi Bizottság javaslatát?  

 

Farkas László képviselő: Nem, ez egy önálló javaslat. Ez ott nem hangzott el. Ez a 

kormányrendelet alapján, ami a közszolgálati köztisztviselőknek az illetménypótlékairól szól. 

A 2. § (2) bekezdése mondja ki, annak is a c) pontja. 

 

Horváth Éva polgármester: Mennyit mondasz? 20 %-ot? 

 

Farkas László képviselő: Igen, 20 %-ot.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyelőre az egységes bérrendezésről beszéljünk. 

 

Farkas László képviselő: Ez hozzá tartozik.  

 

Dombi Norbert képviselő: A köztisztviselőknél a 20 %-os béremelkedés tulajdonképpen… 

Lesznek olyan dolgozók, akiknek nincsen felsőfokú végzettsége, csak középfokú szakirányú 

iskolát végeztek és a hivatal állományában vannak. Ha nekik adunk 20 %-ot és ezzel együtt 

még Laciék javaslata alapján elvesszük a 8-10-12 %-ot, akkor valakinek nem lesz egyáltalán 

béremelkedése, semennyi se. Aki 20 %-ot kap középiskolai végzettséggel, az ugyanannyit fog 

hazavinni, mint eddig. Hiába mondjuk azt, hogy az 20 %. Nem fog hazavinni semmivel többet. 

Ugyanannyi lesz a bére, forintra. 

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan erre mondta a Laci, és ezt fogja a Polgármesteri 

Hivatalnál mondani, hogy aki középfokú végzettségű a hivatalnál, az kapja meg ezt a 

képzettségi pótlékot és erre fog rájönni neki a 20 % önkormányzati kiegészítés. Akkor máris 

többet fog hazavinni. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem lehet úgy, hogy csak a középfokú végzettségű. Akkor azokat 

a munkaköröket kell a hivatal szabályzatában meghatározni, amelyekben valamely 

képzettségek a pótlékra jogosítanak. Lényegtelen, hogy felsőfokú vagy középfokú végzettségű.  

A képzettségi pótlék az munkakörhöz kötődik, és ami ahhoz kell. Nem lehet csak azért, mert 

van egy másik végzettsége is. Ha az nem kell a munkaköréhez, akkor nem kaphatja meg a 

pótlékot. Ez általános bérrendezésre nem jó. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt egyedileg kell majd később megvizsgálni.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Igen. Akkor ki lehet dolgozni tényleg, hogy mik a lehetőségek.  

Úgyis folyik a munkaköröknek a felülvizsgálata, ami az SZMSZ-hez kell és akkor ott 

meghatározásra kerülhet. A középfokúaknál van például, akinek a besorolásához kell, hogy 

legyen mérlegképese, mert olyan a munkaköre, de van, akinek az alapbesoroláshoz nem, de 

megvan a mérlegképese és hasznosítja, mert helyettesíti azt, aki egyébként ellátja. Ez egy példa. 

 

Dombi Norbert képviselő: Egyébként csak bonyolítjuk az egészet. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Ez az általános rendezéshez nem jó.  
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Horváth Éva polgármester: Zárjuk le a vitát, hogy tudjunk tovább haladni.  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Közben számoltam a 15 és 20 %-kal.  

Az egységes 20 % 16,5 millió, a 20 és 15 % pedig 13,5 millió. 

 

Dombi Norbert képviselő: Hadd kérdezzek valamit, mert ez csak egy szám. Ha elvesszük a 8-

10-12 %-ot, ahogy javasolta a Pénzügyi Bizottság, akkor mennyi marad meg? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Van, akinek 3 %. 

 

Dombi Norbert képviselő: Mennyi az a pénz, hogyha azt nem adjuk? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: A különbséget számoltam. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha elvesszük a 8-10-12 %-ot, akkor marad valamennyi.  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: 15 %. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Elnézést, akinek olyan kevés, annál hozzáadtad, hogy a garantált 

illetménye mennyi és annak emelése mennyit jelentett neki? Az egészet kell nézni. Azt nézd 

meg, hogy akinek a besorolási illetménye már elérte az idei garantált illetmény összegét, az 

január elsején sehány százalékot nem kapott. Akinek meg a garantált illetményre kiegészítéssel 

volt meg, az már az annak emelése miatt kapott emelést megkapta január elsején. Azért 

mondom, hogy ezt személyenként kell megnézni, nincs olyan nagy eltérés. Ezt szoktuk a 

jutalomnál kompenzálni azzal, hogy ott nem a bérhez viszonyítunk, hanem egy átlaghoz. 

Többet szoktak arányaiban kapni azok a jutalomból, akiknek beleolvadt a fenntartói 

illetménykiegészítés a garantált illetmény miatt. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az előbb még mindig nem kaptam választ. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Amit én kiszámoltam, ez a plusz az idén. Ennyivel több 

bér plusz járulék előirányzatra lenne szükség az idén, hogy ezeket az emeléseket végrehajtsuk. 

 

Dombi Norbert képviselő: A 20 %-nál. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Mindegyiknél úgy számoltam ki, hogy pluszban ennyi 

kellene hozzá.  

 

Dombi Norbert képviselő: Na de ha a 8-10-12 %-ot elvesszük, azzal együtt? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Igen. A 20 %-nál és a 20-15-nél úgy számoltuk. A 

Humán Bizottság javaslatánál meg úgy számoltuk, hogy megmarad a 8-10-12 % pluszban 

azokkal a százalékos emelésekkel lenne szükség erre a 31,5 millió forintra.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor még egyszer elmondom a kondíciókat. A Humán 

Bizottság meghagyná a 8-10-12 %-ot, technikai dolgozóknál egységesen 25 % a 8-10-12 %-on 

felül. Gondozási Központnál 18 %, az Óvodánál 25 %, a Közösségi Háznál 40 %, a 

Polgármesteri Hivatal 20 %-át pedig a jutalmazás bértömegébe tenné bele. Hasonlót mond a 

Településfejlesztési Bizottság azzal a különbséggel, hogy a Gondozási Központnál a technikai 
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dolgozóknak 25 %, illetve a központi bérrendezésben részesült közalkalmazottak esetén is 9%-

os béremelést tennének. Ugyanúgy meghagynák a 8-10-12 %-ot. A Humán Bizottság 

javaslatának következménye 31,5 millió forint, a Településfejlesztési Bizottságnál ennél 

valamivel kevesebb. A Pénzügyi Bizottság javaslata pedig az, hogy egységesen a 

köztisztviselőknél 20 % legyen az önkormányzati hozzájárulás, közalkalmazottaknál 15 %, a 

8-10-12 %-ot pedig felejtsük el. Itt a 15 %, az már az idei garantált bérminimumra jönne rá, 

ami már eleve egy 5 %-os emelés központilag.  

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Nem. A közalkalmazottaknál eleve úgy volt a 8-

10-12 % is, hogy a garantált besorolási összegre, a bértábla szerinti besorolási pénzre jön rá és 

utána egészítgettük ki. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Biztos, hogy a garantált illetményeseknél nagyon nagy az eltérés 

a két bérrendszerben. Arra azért felhívnám a Képviselő-testület figyelmét, hogyha 

különbségtétel van, annak objektív indokainak kell lennie, mert bármelyik dolgozó, aki úgy 

érzi, hogy hátrányba került, az esélyegyenlőségi hatósághoz fordulhat. Akkor a hatóság 

magyarázatot kér. Ha nem megfelelő az indok, akkor abból bírság és egyéb dolog is lehet. Nem 

lehet objektív indokok nélkül különbséget tenni. Az nem lehet szerintem objektív indok, hogy 

felsőbb szinten alakult ki bérfeszültség, mert ami a jogszabályban van, ez egy jogalkotói 

szándékot fejez ki. Ha attól a Képviselő-testület el akar térni, akkor kell valami indok. 

. 

Horváth Éva polgármester: Melyiket tegyem fel először szavazásra, hogy haladjunk is és 

diplomatikusak legyünk? Én a Pénzügyi Bizottság javaslatát tartom reális lehetőségnek.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Én a Pénzügyi Bizottság javaslatát el tudom fogadni, de csak 

akkor, ha megmarad az eddigi 8-10-12 %.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez már a köztisztviselők esetében nem lehet, mert a maximum 

20% 

 

Dombi Norbert képviselő: Jó, de ha jutalomként kapja, akkor megkaphatja.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Azzal a technikával, amit a Településfejlesztési Bizottság 

javaslatában felsoroltunk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Jutalomként megkaphatja.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát az a módosító javaslatod, hogy maradjon meg az eddigi 8-

10-12 %, ami volt. A köztisztviselőknek adjunk egy 20 %-os emelést, de azt tegyük bele a 

jutalmazási keretükbe. A közalkalmazottaknál pedig egységesen menjen rá a 15 %-os emelés. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Ha jól emlékszem olyan 8 embert jelent nálunk, ahol beleolvad a 

garantált illetménybe. Ugye Szilvi? Nálunk igazából jó ez, hogy most így van, de akkor a 

Testület járuljon hozzá, hogy visszahozzuk még, mert igazából meg kellene bontani. Az lenne 

az egyszerűbb, ha meglenne egységesen a 20% és a jutalomnál csak azoknak lenne 

kompenzálva, akiknek beleolvad, mert a jutalom meg a teljesítményhez kötődik.  

 

Horváth Éva polgármester: Jegyzőasszony, miért nem jó neked, hogy marad az eddigi 8-10-

12 %. A 20% bértömeg pedig rámegy a jutalom keretre. 
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Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Ott sincs indoka ennek a különbségtételnek. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez a 8-10-12 % meg volt indokolva. Ez a végzettségtől függő.   

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Így volt. Van is lehetőség, nem kellett egyformán. Egyszerűbb 

lenne, hogy csak azoknál kellene kompenzálni külön a jutalomból, akiket érint. Az a 8 ember. 

 

Horváth Éva polgármester: A jutalom az intézményvezetők felelőssége, hogy tényleg mennyi 

jutalmat ad. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nincs rá garancia, hogy tényleg meg fogja kapni azt a 20 %-ot.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a negyedik variáció. Ezt kellene legutoljára feltennem, de azt 

hiszem, hogy ez a járható út. A köztisztviselőknél marad a 8-10-12 %, plusz 20 % bértömeg 

rámegy a jutalomra. Közalkalmazottaknál a meglévő 8-10-12 %-ra 15 % meg egységesen. 

 

Pintér Csaba képviselő: Csak annyit szeretnék kérdezni, hogy akkor miért teszünk 

különbséget köztisztviselő és közalkalmazott között? Miért nem lehet egységesen 20 %-ot adni 

és akkor nem lesz feszültség. Én azt kérem, hogy ne tegyünk különbséget. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát marad 8-10-12 %, és egységesen 20 %, ami 

közalkalmazottaknál a bérbe olvad bele, köztisztviselőknél pedig a jutalom keretbe megy bele. 

Ezt teszem fel szavazásra.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az a kitétel megmarad, például az óvodánál, akik nem részesültek 

életpályamodellben. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem módosítani szeretnék, csak szeretném, ha valami elhangzana, 

mielőtt a pletykák szájra kelnek ebben a béremelésben. 

 

Horváth Éva polgármester: A képviselők bére nincs benn. 

 

Dombi Norbert képviselő: A polgármester és a képviselők tiszteletdíját ez nem érinti. Nem a 

saját pénzünkön osztozkodunk. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Még egy mondat hozzátartozik ehhez. Mivel a képviselők és a 

polgármester azért nem egy kategória, mivel a polgármesternek ez a fizetése, a képviselők pedig 

nem főállásban látják el a feladatukat, tiszteletdíjat kapnak. Valamilyen módon ne feledkezzünk 

meg a polgármester illetményének a rendezéséről sem. 

 

Horváth Éva polgármester: Majd, ha odajutunk. Marad az eddigi 8-10-12 %. Egységesen 20 

% bérrendezés mindenkinek. A közalkalmazottak esetében ez a bérbe lesz beépítve, a 

köztisztviselők esetében ez a bértömeg a jutalomkeretre megy rá. Akik az életpályamodellben 

benne vannak, azokra nem vonatkozik. Akik valami központi kiegészítést kaptak, azok a 

különbözetet kapják meg, hogy ne maradjanak le. 

 

Farkas László képviselő: Szeretném mondani, hogy ebben a formában, vagy ha a másik két 

bizottság javaslata lesz elfogadva, előfordulhat olyan helyzet, hogy egy takarítónő annyit keres, 

mint egy pedagógus.  
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Dombi Norbert képviselő: Ezt nem hiszem. 

 

Horváth Éva polgármester: Nehogy már itt zokogó görcsöt kapjak a takarítónő fizetése miatt, 

vagy a pedagógus alulfizetése miatt. Ebbe ne menjünk már bele! 

 

Farkas László képviselő: Mennyit keres egy kezdő pedagógus? Garantált illetményére, 130 

ezer forintra rájön 30 %-os béremelés a takarítónőnek, mennyi az?  

 

Pintér Csaba képviselő: Nem is 30 %-ról beszéltünk, hanem 20 %-ról. 

 

Farkas László képviselő: 20 %, plusz a 10 % megmarad neki, az 30 %. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez a javaslat. Felteszem szavazásra, mert itt fogunk éjszakázni.  

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Január 1-től visszamenőleg?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. A következő határozatban fontos lesz az ottani dátum. Aki 

a fentiekben megfogalmazottakkal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

44/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

köztisztviselők és közalkalmazottak fenntartó által garantált 

illetményemelésének 8-10-12 %-os mértékét a 2015. évben alkalmazott 

feltételeknek megfelelően 2016. évben is fenntartja.  

2.) Ezen túlmenően 2016. január 1-től 

2.a) az önkormányzati intézményekben foglalkoztatott közalkalmazottak 

részére – a c)-d) pontban foglalt eltéréssel - egységesen további 20 %-os 

fenntartó által garantált illetményemelés fedezetét biztosítja, 

2.b) a Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők 

és ügykezelő esetében az a) pont szerinti illetményemelés helyett a 2016. 

évi jutalmazási előirányzat részeként a 2016. január 1-jén hatályos 

illetményekkel számított éves bértömeg 20 %-ának megfelelő mértékű 

előirányzatot biztosít a közalkalmazotti és közszolgálati illetményrendszer 

különbségéből adódó hátrányok kiküszöbölésére, 

2.c) az a) pontban foglaltaktól eltérően a 2013-tól az életpályamodell 

részeként központi béremelésben részesülő közalkalmazottak esetében a 

Képviselő-testület illetménykiegészítést továbbra sem biztosít,  

2.d) az a) pontban foglaltaktól eltérően a 2013-tól a központi béremelésben 

részesülő közalkalmazottak esetében - amennyiben az 1.) és 2.a) pont 

szerint megállapítható illetménykiegészítés összege magasabb – a 

központi béremelés és az 1.) és 2.a) pont szerinti illetménykiegészítés 

különbözetét biztosítja fenntartó által garantált illetményemelésként.   
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Dombi Norbert képviselő: Azt tudjuk, hogy mennyi lett ez így most? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Körülbelül 27,7 millió. 

 

Dombi Norbert képviselő: A 20 % mindenkinek? 

 

Pintér Csaba képviselő: Ez egy kicsit sok.  Nem? 

 

Horváth Éva polgármester: Elképzelhető, hogy ennyi, mert megmarad a 8-10-12 %. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Ez ennyi, mert megmarad a 8-10-12 %. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt csak azért mondom Norbi, mert nyilván intézményenként 

nem fogjuk tudni pontosan mondani, hogy mennyi a bér, mennyi a járulék. Ez majd ki lesz 

dolgozva, de ezt a plusz összeget már vonogatják le az általános tartalékból. 

 

Dombi Norbert képviselő: Tehát 5 millió forinton ment most ez a félórás… 

 

Horváth Éva polgármester: Maradjunk ennyiben. Ezzel megyünk tovább. Most menjünk a 

előterjesztett határozati javaslatra! 

 

Farkas László képviselő: A képzettségi pótlék…(polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Azt majd, ha oda kerülünk a hivatalhoz. Akkor tedd föl. Nem 

biztos, hogy ezek után meg fogom szavazni, de ez az én magánvéleményem. Menjünk a 

határozati javaslatra. A határozati javaslatnak van a.) és b.) pontja. Mindegyik bizottság döntött 

róla, hadd kérdezzem végig! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: 5 igen és 1 tartózkodás mellett javasolja elfogadni 

a Bizottság a jutalmazásra és cafetériára vonatkozó határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazással elfogadásra javasolja a jutalmazásra és cafetériára vonatkozó határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a jutalmazásra és cafetériára vonatkozó határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennek a határozati javaslatnak az a) pontja a jutalmazás. Amit a 

bérnél elfogadtatok, abban azt fogadtátok el, hogy 2016. január 1-től érvényes. A 2016. január 

1-én érvényes jutalmazási keret a mostani bérekre van beállítva. Kívánja-e a Képviselő-testület, 

hogy az előzőekben elfogadott bérrendezés, ami január 1-től visszamenően érvényes, ennek a 

2,5 szerese legyen vagy hagyjuk meg, hogy az eddigi béreknek a 2,5 szerese legyen. Abban az 

esetben nem a 2016. január 1-én érvényes, hanem a 2015. december 31-én érvényes és akkor 

nem kell átszámolni. Nem fogjuk tudni a jutalom esetében, hogy ez az előzőekben 

elfogadott…(jegyző asszony közbeszól) 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Inkább kiszámolnák a kolléganők. 

 

Horváth Éva polgármester: Tudom, hogy inkább kiszámolnák, csak akkor nem fogunk tudni 

úgy felállni, hogy 4-5 millió belekerül a költségvetésbe, amikor az általános tartalékunkat úgy 
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lapátoljuk össze, hogy legyen. Én inkább ezt javaslom, mert a jutalom keretet év közben is föl 

lehet emelni. Ha most azzal indítunk, hogy a költségvetésünkbe a 2015. december 31-

én…(csoportvezető asszony közbeszól) 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Az sem igaz, mert a közalkalmazottak január 1-vel 

kerültek átsorolásra és azzal számoltuk a jutalmat.  

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Mi a jelenlegi januári bérekkel számoltunk. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor nem tudom, hogy írjuk be, mert január 1-vel érvényes lesz 

az emelés. Az visszamenőlegesen érvényes. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A köztisztviselőknél nem, nálunk marad, mert ott a jutalomban 

van. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ők nem béremelést kapnak, hanem jutalmat.  

 

Horváth Éva polgármester: Maradjuk abban, hogy a január 1-jén érvényes. A lányok majd 

kiszámolják, de ez az ülés végére nem lesz meg. 

  

Dombi Norbert képviselő: Ez akkora összeg nincs szerintem. Ez úgyis munkaanyag, 

polgármester asszony. A végleges elfogadásra ki lesz számolva, legfeljebb igazítunk rajta. 

 

Horváth Éva polgármester: Jó, akkor maradjon a január 1-jei. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Leegyszerűsítésként el lehet fogadni, hogy a jutalom is durván 2 

tizeddel nőtt, ha a bérek is. Nem pontos, de nagyjából be lehet állítani. 

 

Pintér Csaba képviselő: Jól mondja a Feri.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor intézményenként majd lebontjuk. Akkor marad a határozat 

változatlanul, 2,5 szeres január 1-től és 200 ezer forint cafetéria. Aki a határozati javaslattal 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

45/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzatnál és intézményeinél foglalkoztatott dolgozók  

a) 2016. évi jutalmazásának céljából a 2016. évi költségvetés személyi 

juttatás kiadási előirányzatán belül a jutalmazásra felhasználható keret 

mértékét valamennyi intézménye esetében az intézmény 2016. január 

1-én érvényes rendszeres havi bértömegének 2,5 szeresében állapítja 

meg.  

b) cafetéria juttatásának céljából – a Magyarország 2016. évi központi 

költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény 57. § (4) bekezdésében 

előírt korlátra figyelemmel – 2016. évben egységesen bruttó 200 ezer 
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Ft/fő/év mértékű cafetériakeret alkalmazásához szükséges pénzügyi 

fedezetet biztosít. A polgármester is a bruttó 200 ezer forint összegű 

cafetéria keretre jogosult. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Azt hiszem az alapvető kondíciókat rögzítettük. Tisztelettel 

köszönjük az intézmények vezetőinek, képviselőinek türelmét. Rátérnénk a költségvetésünk 

tárgyalására. A Bizottságok gyakorlatához és a saját gyakorlatunkhoz képest ugyanazt 

szeretném kérni, hogy a képviselők járuljanak hozzá, hogy a jelenlévő intézmények képviselőit 

hallgassuk meg előbb. Kezdjük az óvodával. 

 

14. Óvoda 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az Óvoda 2016. évi működési költségvetését.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2016. évi felhalmozási 

kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2016. évi működési költségvetését. 

 A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2016. évi 

felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2016. évi működési költségvetését. 

 A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2016. évi 

felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni szeretnéd? 

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Egy elbírálást szeretnék kérni. A Bizottságnál már elhangzott, 

hogy szeretnék egy élő fűzfa árnyékolót. Ahhoz szeretnék engedélyt kérni, hogy még mielőtt a 

végleges költségvetés elfogadásra kerül… Ez azaz árnyékoló, ami tavaly viharkárt szenvedett. 

 

Horváth Éva polgármester: Elfogadjuk a költségvetésedet és utána kérd az elbírálást. 

Aki az óvoda működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

46/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

14. számú részletező tábla alapján elfogadja az ÓVODA 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 101.254 ezer Ft bevétellel és 

174.595 ezer Ft kiadással. 

 



16 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "14. ÓVODA” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felhalmozási tábla. Aki az Óvoda felhalmozási kiadásait 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

47/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Óvoda 

2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

2 db gyermekmosdó felújítás 2100 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszközök 600 

Homokozó árnyékoló 250 

Udvari fajáték 650 

Összesen: 3600 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Mártika azt kéri, hogy be van állítva a homokozó árnyékoló a 

beruházási költségvetésbe, melyet első olvasatban a Képviselő-testület elfogadott. Mivel a 

rendeletünk csak február végén születik meg, ezért kéri a hozzájárulását a Képviselő-

testületnek, hogy elindíthassa ezt a beruházást, mivel határidőhöz van kötve.  

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Évszakhoz van kötve. Most el kellene kezdeni a telepítését.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ehhez hozzájárul, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

48/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Óvoda 

vezetőjének kérelmére hozzájárul, hogy a 47/2016.(II.21.) számú 

képviselő-testületi határozattal elfogadott felhalmozási kiadások közül a 

„homokozó árnyékoló” beruházásra biztosított 250 ezer Ft előirányzat 

terhére a munkát a költségvetési rendelet kihirdetése és hatályba lépése 

előtt megrendelje.  

 

Határidő a megrendelésre: azonnal 

Felelős: Porogi Lajosné intézményvezető 

 

 

13. Általános Iskola 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, az Iskola 2016. évi működési költségvetését.  

A felhalmozásoknál módosító javaslata van.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy az Iskola 2016. évi 

felhalmozási kiadásaiból az 1.3. pont Pálya műanyag borítása sor kerüljön ki.  

A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Általános Iskola 

2016. évi felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 2015. évi működési költségvetését.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy az Iskola 2016. évi 

felhalmozási kiadásainál az 1.3. pont Pálya műanyag borítására beállított 15 000 ezer Ft 5 000 

Ft-ra módosuljon. 

A Bizottság 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadásra javasolja az Általános Iskola 2016. évi 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy az Általános Iskola Dologi kiadásainál a 34-es sor legyen nevesítve 

„határtalanul/napközis tábor számlás” legyen beleírva.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy az Iskola 2016. évi 

felhalmozási kiadásaiból az 1.3. pont Pálya műanyag borítása sor kerüljön ki.  

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 2016. évi 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással. 

 

Láng Géza alpolgármester: Javaslom, hogy az 1.3 pontnál a műanyag borításnál az összeget 

30 millió forintra emeljük föl. Évek óta hitegetjük az Iskolát, hogy megcsináltatjuk. Ennyiből 

meg is tudnánk csinálni. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az Iskola működési költségvetését – a pénzügyi bizottság 

által javasolt pontosítással – amit előterjesztőként befogadtam - elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

49/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

13. számú részletező tábla alapján elfogadja az Iskola 2016. évi működési 

költségvetésének tervezetét 11.270 ezer Ft bevétellel és 84.371 ezer Ft 

kiadással. 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Iskola” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Több módosító indítvány is van a beruházási táblához. Az elsőt 

teszem fel szavazásra először. Két bizottság is javasolta, a Településfejlesztési Bizottság és a 

Humán Bizottság is, hogy a Berhidai út 54. Iskola 2016. évi felhalmozási kiadásaiból az 1.3. 

pont Pálya műanyag borítása sor kerüljön ki. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal elfogadta azt a javaslatot, mely szerint az Iskola 

Berhidai út 54. felhalmozási kiadásai közül az 1.3. pont alatt pálya műanyag borítására 

tervezett 15 millió Ft kerüljön ki a tervezetből.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki az Iskola így módosított beruházási tábláját elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

50/2016.(II.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Iskola 

2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás  ezer Ft 

Berhidai út 54. Gondozási Kp. helyiségeinek 

hasznosítása kivitelezés 3 000 

Hősök tere 1. wc-k, öltözők felújítása tervezés (építész, 

gépész) 1 400 

Hősök tere 1. wc-k, öltözők felújítása elektromos 

tervdokumentáció (felülvizsg., elosztók, belső világítás) 860 
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Hősök tere 1. konyha, ebédlő, wc-k, öltözők felújítása, 

világítás felújítása 55  000 

Hősök tere 1. gépész műszaki ellenőrzés 150 

Hősök tere 1. villamos műszaki ellenőrzés 500 

garanciális visszatartás Berhidai út 54. lépcső 251 

garanciális visszatartás előtető 190 

garanciális visszatartás Hősök tere 1. burkolatcsere 41 

garanciális visszatartás ablakcsere 15 

garanciális visszatartás kerítés áthelyezés 57 

garanciális visszatartás kosárpálya műanyag borítás 218 

Beruházás  

kis értékű tárgyi eszköz 1 000 

Szerkezetmegerősítési terv Berhidai út 54. 2 500 

Berhidai út 54. Gondozási Kp. helyiségeinek 

hasznosítása tervezés 600 

Fénymásoló 2 db 2 000 

Összesen: 67 782 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

15. Közösségi Ház és Könyvtár  

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a Képviselő-testület a Közösségi Ház és 

Könyvtár működési kiadásainak 34. sorát, a szakmai szolgáltatást 14 millió Ft-ról 15 millió Ft-

ra emelje.  

A Bizottság 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közösségi Ház 

és Könyvtár 2016. évi működési kiadásait az elfogadott módosítással.   

A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Közösségi Ház 

és Könyvtár 2016. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Képviselő-testület a Közösségi Ház és Könyvtár 

működési kiadásainak 34. sorát, a szakmai szolgáltatást 14 millió Ft-ról 15 millió Ft-ra emelje.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 

2016. évi működési kiadásait az elfogadott módosítással.   

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Közösségi Ház és 

Könyvtár felhalmozási kiadásai egészüljenek ki egy 3.9 N-Coder vásárlása sorral, melyre 723 

e Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 

2016. évi felhalmozási kiadásait.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 2016. évi működési kiadásait.   

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Közösségi Ház és 

Könyvtár felhalmozási kiadásai egészüljenek ki egy 3.9 N-Coder vásárlása sorral, melyre 725 

e Ft legyen beállítva. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és 

Könyvtár 2016. évi felhalmozási kiadásait az elfogadott módosításokkal.   

 

Horváth Éva polgármester: A működésnél javasoljátok ti is a 15 millióra való emelést? 3 

igen, 1 nem szavazattal. A szakmai szolgáltatásoknál. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Biztos.  

 

Láng Géza alpolgármester: Te szavaztál nemmel. 

 

Horváth Éva polgármester: Részletkérdés, mert javaslat volt két bizottság részéről is, nyilván 

fel fogom tenni szavazásra. Működési kiadásokkal kapcsolatban volt tehát egy módosító 

indítvány, szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások… 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Elnézést, a bizottság ülésén ez nem volt 

napirenden.  

 

Horváth Éva polgármester: Hogyne lett volna. 3 igen, 1 nem szavazattal megszavazta a 

Pénzügyi Bizottság. 

 

Láng Géza alpolgármester: Te nem szavaztad meg, a többiek megszavazták. 

 

Horváth Éva polgármester: Ide van fölírva. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Meg kell hallgatni a magnót, nincs rajta.  

 

Horváth Éva polgármester: Pedig elhangzott. Mindegy, mert két bizottság is javasolta. Aki 

egyetért azzal, hogy a Közösségi Ház működésének 34. sorában a 14 millió 15 millióra legyen 

felemelve, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal elfogadta azt a módosító javaslatot, mely szerint 

a Közösségi Ház működési kiadásai, dologi kiadások 34. sor szakmai szolgáltatások 

előirányzatát 1.000 ezer Ft-tal megemeli.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Közösségi Ház működési kiadásait elfogadja ezzel a 

módosítással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

51/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

15. számú részletező tábla alapján elfogadja a Közösségi Ház és Könyvtár 
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2016. évi működési költségvetésének tervezetét 7 552 ezer Ft bevétellel és 

90 910 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Közösségi Ház és Könyvtár” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Beruházási kiadásoknál volt egy kérés és több támogatás a 

bizottságok részéről. A Beruházási tábla egészüljön ki N-Coderrel, 725 ezer forint 

előirányzattal.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: 723 ezer forint volt, amit 

kiszámoltunk. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor 723 ezer forint előirányzattal. Aki ezt a módosítást 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta azt a javaslatot, mely szerint a 

Közösségi Ház felhalmozási kiadásait növelje meg enkóder vásárlására 723 ezer Ft 

beruházási előirányzattal. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Közösségi Ház így kiegészített beruházási táblájával 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

52/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Felújítás ezer Ft 

Esővíz elvezető csatornák felújítása 1 200 

Könyvtár előtt térkövezés 300 

Irodák padlóburkolat cseréje 300 

garanciális visszatartás villamos hálózat felújítás 286 

garanciális visszatartás színházterem padlócsere 134 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszköz 1 500 

EDIUS PRO 8 videó vágó program 415 
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Laptop 315 

Enkóder 723 

Összesen: 5 173 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Annyit szeretnék mondani, hogy az 

összes munkatársam nevében nagyon szépen köszönjük a bérrendezést a polgármester 

asszonynak, a Humán Bizottságnak, a Településfejlesztési Bizottságnak, a Pénzügyi 

bizottságnak, minden képviselőknek és a külsősöknek. Én úgy gondolom, hogy salamoni 

döntés született. Igyekszünk úgy dolgozni, hogy méltók legyünk erre a bizalomra. Köszönjük 

szépen. 

 

Horváth Éva polgármester: Használjátok egészséggel, ha eljut hozzátok. Addig még sokat 

kell számolni.  

 

 

16. Gondozási Központ 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2016. évi működési költségvetését. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2016. évi 

felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2016. évi működési költségvetését. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2016. évi 

felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Mi szakmánként mentünk a működési 

kiadásokkal. 

Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

A bizottság 3 igen 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Családsegítő és Gyermekjóléti 

Szolgálat 2016. évi működési költségvetését. 

Védőnők 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Védőnők 2016. évi működési 

költségvetését. 

Bölcsőde 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Bölcsőde 2016. évi 

működési költségvetését. 
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Házi segítségnyújtás 

A bizottság 2 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Házi 

segítségnyújtás 2016. évi működési költségvetését. 

Szociális étkeztetés 

A bizottság 2 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Szociális 

étkeztetés 2016. évi működési költségvetését. 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a Gondozási Központ 

felhalmozási kiadásainál a 4.3-as pontot 600 ezer forintra javasolja módosítani azzal a 

kiegészítéssel, hogy 3 db notebook Office-szal, operációs rendszerrel és vírusölő programmal 

együtt. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 

2016. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Akkor megyünk végig szakfeladatonként. Aki a Családsegítő és 

Gyerekjóléti Szolgálat működési kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal elfogadta a Családsegítő és Gyermekjóléti 

szolgálat működési kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Védőnői szolgálat működési kiadásait, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal elfogadta a Védőnői szolgálat működési 

kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Bölcsőde működési kiadásait, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal elfogadta a Bölcsőde működési kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Házi segítségnyújtás működési kiadásait, kérem, 

szavazzon! 

 

Farkas László képviselő: Kérdezni szeretnék. A Pénzügyi Bizottság ülésén ez azért nem lett 

elfogadva, mert a házi segítségnyújtásnál és a szociális étkeztetésnél a személyek és bérek körül 

nagy ellentmondás volt. Nem volt tiszta, ezért nem szavaztuk meg, hogy legyen mostanra 

tisztázva.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre mi a válasz? Tegnap végülis abban maradtunk, hogy a 

kettőnek… Mivel átcsoportosítás volt étközben a tavalyi előirányzathoz képest, mert elég sok 

munkavállaló váltotta egymást. Át lettek irányítva egyik szakfeladatról a másikra. Most pedig 

ebben az évben ezek a bérek csak erre a feladatra vannak beállítva. Volt a Pénzügyi 

Bizottságban 2 ember, aki elhitte és 2 tartózkodás, aki nem hitte el. 

 

Farkas László képviselő: Elnézést, ez durva fogalmazás, hogy elhitte vagy nem hitte. Itt volt 

egy nem egészen tisztázott dolog, kérdések merültek fel. 

 

Horváth Éva polgármester: A kérdésre ez volt a válasz Laci. Vagy ismételjük meg 

szakszerűbben? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Ez volt a válasz. Igen. 
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Farkas László képviselő: Az, hogy át lettek csoportosítva, az egy dolog.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Abban az évben hol ezen a feladaton kellett a bérét 

elszámolni, hol azon. Ezért a kettőt, ha összeadjátok, akkor nagyjából ugyan arról az összegről 

beszélünk. 

Akkor, aki elfogadja a Házi segítségnyújtás működési kiadásait, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a Házi 

segítségnyújtás működési kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Szociális étkeztetés működési kiadásait, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a Szociális étkeztetés 

működési kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Gondozási Központ működési költségvetését 

összességében elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

53/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

16. számú részletező tábla alapján elfogadja az Gondozási Központ 2016. 

évi működési költségvetésének tervezetét 41 718 ezer Ft bevétellel és 

105 649 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Gondozási Központ” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Gondozási központ felhalmozási kiadásai. Módosító indítvány 

volt a Gondozási Központ felhalmozási kiadásainál a 4.3-as pontot 600 ezer forintra módosítása 

azzal a kiegészítéssel, hogy 3 db notebook Office-szal, operációs rendszerrel és vírusölő 

programmal együtt. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 3 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

54/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a Gondozási 

Központ 2016. évi felhalmozási kiadásai között tervezett 3 db notebook 

(operációs rendszer, vírusvédelem, office prg.) beruházási előirányzata 

600 ezer Ft-ra csökkenjen. 

   

Horváth Éva polgármester: Aki a Gondozási Központ felhalmozási kiadásait elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

55/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Gondozási 

Központ 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszköz 1 300 

    Informatikai hálózat  300 

    3 db notebook (operációs rendszer, vírusvédelem,  

    office prg.) 810 

    Új Gondozási Kp. bútorozás 448 

Összesen: 2 858 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

17.20 órától szünet. 

 

17.40 órától folytatódik a nyilvános testületi ülés. 

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

 

1. Polgármesteri Hivatal 

 

Horváth Éva polgármester: Folytassuk a Polgármesteri Hivatallal. A Bizottságokat 

kérdezem. 
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal felkéri a 

jegyző asszonyt hogy a dologi kiadások 26. során található informatikai szolgáltatások 

igénybevételével kapcsolatos, valamint a 35. sor utolsó sora - amiben a takarítás is található - 

az egyéb üzemeltetési, fenntartási szolgáltatásokkal kapcsolatos árajánlatokat, illetve 

szerződéseket mutassa be a Képviselő-testületnek.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal felkéri a jegyző asszonyt hogy a dologi kiadások 9. 

során található szabadság megváltással kapcsolatos alapdokumentumokat, valamint az arról 

szóló jegyzőkönyvet, hogy december 31-ig miért nem tudta kivenni a szabadságát mutassa be 

a Képviselő-testületnek.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 5.3 sor egészüljön ki 

plusz egy darab asztali számítógép konfigurációval, melyre plusz 200.000.- Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2016. évi 

felhalmozási kiadásait az elhangzott módosításokkal. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2016. évi működési költségvetését. 

 A felhalmozási táblánál javasoljuk, hogy az 5.3 sor egészüljön ki plusz 1 darab számítógép 

konfigurációval, melyre plusz 200.000.- Ft legyen beállítva.  

A Bizottság ezzel a módosítással a felhalmozási kiadásokat 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal 2016. évi működési kiadásainál a személyi 

juttatások vezetői pótlék (jegyző) sor egészüljön ki 10 % csoportvezetők pótlékával, mely 

számítások alapján + 595 ezer forint, végösszeg 1 314 ezer forint.  

Ezzel együtt a működési kiadásokat 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja.  

A felhalmozásnál 4 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy az 5.3 sor egészüljön 

ki plusz 1 darab számítógép konfigurációval, melyre plusz 200.000.- Ft legyen beállítva. Ezzel 

együtt 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen. Akkor visszaugrunk a működéshez. 

Működéssel kapcsolatban volt kérdése a Humán Bizottságnak. Jegyző asszony tiéd a szó.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Ezt a kérést nem értem. Amikor szóban beszéltünk, arról volt szó, 

hogy a Pénzügyi Bizottság kéri és a Szilvi oda is adta a listát részletezve, hogy mik ezek a 

szerződések. Nem értem, mert arra, hogy a Testületnek mutassak be valamit, arra testületi 

határozat kellene. A Bizottság azt kérheti, hogy neki mutassak be valamit. Nem is értem, hogy 

miért kell ajánlatokat bemutatni, mikor huzamosabb ideje fennálló szerződésekről van szó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azért, mert meddig tart? Örökös szerződése van valakinek? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A Pénzügyi Bizottság jogosult ezeket vizsgálni. Ezért nem értem, 

hogy a Humán Bizottság miért kéri, hogy a Testületnek mutassam be. 

 

Dombi Norbert képviselő: Felmerült. Kíváncsiak vagyunk rá. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottságnak bemutattad? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A Szilvi által készített listát mutattam be. El fog készülni most, a 

hivatal átadásánál a tételes lista, ami mellett ott lesz az, hogy milyen szerződéseket adok át. 
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Mellette lesznek a szerződések. Azt be fogjuk mutatni, azt jeleztem a Pénzügyi Bizottság ülésén 

is. Ennyi idő alatt teljesen nem volt összeállítható, de meglesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Szabadság? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A szabadságnál a jegyzőkönyv dolgot nem értem, mert a 

munkáltatóm a Polgármester. Ő adja ki a szabadságot, tehát nem jegyzőkönyv készül, hogy mit 

miért nem vettünk ki, hanem van a szabadság nyilvántartás. A szabadság nyilvántartó lapom itt 

van, abból kitűnik szerintem a képviselőknek és bárkinek egyértelműen, hogy 2014-ben a 

jegyző, amikor 3 választás volt és ő választási iroda vezetője, szabadságot nem tudott kivenni. 

Figyelembe véve azt is, hogy közben a helyettesének a szabadságát is kellett valamennyire 

kiadni. Ő sem tudta akkor mindet kivenni. Tehát 2014-ben kivettem 18 napot, ami 2013-ból 

megmaradt. A 2014. évből megmaradt az egész 37 nap. 2015-ben ugye megint járt 37 nap. 

Ebből úgy vettem ki 52 napot, hogy nyáron kiírtam 30 napot, de a hivatal építés miatt javába 

bent dolgoztam, minden testületi ülésre készítettem előterjesztést is. Nem 

felhánytorgatásképpen, de akkor kiírtam a szabadságot azért, hogy ennyi se maradjon. Tehát 

tavaly kivettem 52-t, megmaradt belőle így még 22, amiből idén 2-t vettem ki. Illetve még most 

az időarányos 9 nap. Az szerepel a költségvetésben a szabadság megváltásnál.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés a működéssel kapcsolatban? 

 

Dombi Norbert képviselő: Én még nem kaptam választ a bizottság részéről. Van egy 

informatikai szolgáltatási szerződése a hivatalnak. Azzal kapcsolatban azt szerettük volna 

megtudni, hogy az a szerződés, ami jelenleg gondolom érvényes, az milyen árajánlatok alapján 

született. Történtek-e egyáltalán árajánlatkérések. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Az már régen volt. 

 

Dombi Norbert képviselő: Meddig tart? 100 évig, vagy meddig? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem, két hónapos felmondási idővel van. 

 

Dombi Norbert képviselő: Jó, de hány évig érvényes az a szerződés. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Határozatlan idejű, két hónapos felmondási idővel. 

 

Dombi Norbert képviselő: Arra voltak árajánlatok? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Még akkor hajdanában, amikor én idejöttem, még a Gansperger 

István volt a rendszergazda. Amikor a 2003-as szerver programra áttértünk, akkor volt a váltás. 

Akkor voltak árajánlatok. Azóta folyamatos szerződésünk van a Digitál Szervizzel. 

 

Dombi Norbert képviselő: Megint csak hangosan gondolkodom, ez nem számonkérés. Ezek 

olyan témák, amik egyébként szerintem fontosak. 13 éven keresztül van egy megbízás és nem 

kell felülvizsgálni? Megnézni, új árajánlatot kérni, hogy van-e esetleg a piacon más szereplő, 

aki jobb szolgáltatást ad, vagy olcsóbbat. Az, hogy most van valakivel egy szerződés, akkor, 

amíg élnek, addig övüké a szerződés? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem, addig, amíg nincs indok a felmondásra. Jól ellátják a 

feladatot, ez kifejezetten a rendszergazdai feladat. 
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Dombi Norbert képviselő: Akármennyiért is csinálják akkor is. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem. Az infláció van benne. 

 

Dombi Norbert képviselő: Jegyző asszony, azért kérdezem. Nem szükséges itt árajánlatokat 

kérni? Felülvizsgálni egy ilyen szerződést, frissíteni? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Ennél a jellegűnél elég nehéz lenne, mert egyrészt ez egy bizalmi 

dolog is. Ők építették ki a hálózatot. Amikor a régi szerződés után átvették, éppen eléggé 

megszenvedtük, mire a hálózat ki lett építve. Mivel akkor lett teljesen új, azért tudtuk ezt rendbe 

rakni. Most az új hálózat kiépítésére kértem három árajánlatot. Egy veszprémi cégtől, egy 

fehérvári cégtől, és tőlük. Azért mondom, hogy aki kiépíti, igazából az tudja ezt jól üzemeltetni, 

mert úgy alakítja ki. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azért nem. A mai informatikusok már elég ügyes legények. 

Mindegyik jó iskolát végzett, okosak. Biztos tudják mások is kezelni ugyanazokat a 

hálózatokat. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Én nem láttam eddig indokát, hogy felmondjam a szerződést. 

Majd az új jegyző eldönti, hogy hogyan akarja. Ígéretet senkinek nem tettem. Két hónapos 

felmondási idő van. 

 

Dombi Norbert képviselő: A másik az épület takarítása. Azért merült fel ez a dolog, mert az 

új polgármesteri hivatal valamikor az év folyamán biztosan teljes mértékben használatba lesz 

véve, át fogtok költözni. A költségvetésben van pénz elkülönítve takarításra. Mi alapján 

született ez a javaslat? Az előirányzat miért annyi, amennyi? Ezen kezdtünk el gondolkodni. 

Ezek szerint van árajánlat? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Az olyan árajánlat alapján született, hogy a mostanitól kértem. 

Ez jövő szeptemberig szól. Egyébként, ha határozatlan időre kötnénk, akkor erre most már 

közbeszerzési eljárást kell lefolytatni, mert akkor…(képviselő úr közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Tudjuk változtatni, hogy ez ne így legyen? 

 

Horváth Éva polgármester: Ezért szól jövő szeptemberig. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Most mondom, hogy jövőre ki kell írni a közbeszerzést. Addigra 

lesz egy tapasztalat, hogy ténylegesen ez mennyi munka. Most biztos, hogy nincs fölülárazva. 

Ez egyébként egy bruttó ár, ami benne van. Ennek nincs Áfa része, ez annyi. 

 

Dombi Norbert képviselő: Tehát 2017. szeptemberig van szerződése valakinek egy olyan 

hivatalra, ami még nincs is használva? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Szeptember 30-ig. Nem csak ez van benne. Addig még takarít 

tovább a meglévő épületben, utána pedig majd az újban. Nem csak az új van benne. Nem lesz 

külön szerződés, csak egy. És nemcsak a takarítás van benne. Eddig volt két olyan WC, ahol 

fel volt szerelve folyékony szappantartó, meg a többi, most lesz 7. Ebben benne van az összes 

WC papír, az összes kéztörlő, az összes folyékony szappan. 
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Dombi Norbert képviselő: Tudjuk, mert ez elhangzott a bizottsági ülésen. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Most a testületi ülésen is mondom, hogy ez nem kifejezetten csak 

takarítás. Ezt 3 embernél kevesebbel már nem lehet csinálni, talán 4 is kell. Ha azt nézzük… 

Kipróbáltuk, igaz Polgármester asszony? Volt egy időszak, amikor mi alkalmaztunk 

dolgozókat. 

 

Dombi Norbert képviselő: Mennyire jön ki egyébként? Az új hivatalnak a takarítására milyen 

árat adott az úriember? Lehet ezt tudni, lehet látni? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Bruttó 395.000.- Ft, úgy, hogy mind a két épület. Mondom, hogy 

abban benne van minden takarítószer is, meg minden tisztasági is. 

 

Dombi Norbert képviselő: Havonta? Jó. Én ezt soknak tartom, de nem tudom. Ezzel nem lehet 

semmit csinálni? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Mi nem tartjuk soknak. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én meg igen. Nekem kell elszámolni a választópolgárok felé, nem 

a jegyzőnek. Azzal, hogy mennyit költünk bizonyos dolgokra. Nekem, meg a képviselő 

társaimnak. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Azt tudjuk kikalkulálni, hogy ha mi alkalmaznánk embereket, 

akkor a bér, a járulék, a tisztítószer meg az egyéb mennyire jönne ki. Így ezt ki tudjuk dolgozni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az egészen más, ha mi veszünk fel valakit takarítónőnek, meg, 

akkor, ha egy céget bízunk meg egy fix összeggel. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Benne van az évi kétszeri nagytakarítás is. Sokkal több az ablak 

felület stb. Az alapterület változás is nagy. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ilyenkor kétféleképpen lehet számolni. Egyrészt terület 

arányosan, hogy a régi hivatalhoz képest az új mennyivel nagyobb. Akkor egy durva 

számolással megszorozzuk annyival, amennyivel több lehet a költség. A másik pedig, amit a 

jegyző asszony mondott. Egy ilyen épület takarításához kell 3-4 takarítónő. Minimálbérrel, 

járulékkal, meg a tisztító szerekkel mennyi. Az is kiad egy összeget. Ha számoltátok és ez 

alapján nem tűnt túlzottnak, akkor lehet, hogy a piacon sem kapnál olcsóbb takarítót. Vagy ha 

kapnál, akkor az a minőségen rontana. Sokszor van ilyen. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A mostani tapasztalatok alapján akkor közbeszerzés kell. Akkor 

már tudunk mihez viszonyítani körülbelül. 

 

Dombi Norbert képviselő: Miért kellene közbeszerzés? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Mert, ha határozatlan idejű a szolgáltatási szerződés, akkor a 

becsült értéknél 48 hónapot kell számolni. Határozott idejű, 4 évnél rövidebb, akkor meg az 

időszaknak a tényleges becsült díja. 

 

Dombi Norbert képviselő: 3 évre nem tudunk kiírni közbeszerzést? 
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Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: De. Ezt most így jövő szeptemberig lehet. 

 

Láng Géza alpolgármester: Miért kötünk egy évnél hosszabb szerződést? 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor minden évben pályáztatsz? 

 

Láng Géza alpolgármester: Persze. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt majd az új jegyző eldönti. 

 

Dombi Norbert képviselő: Jó, csak akkor megint itt van elmaradva valami. Én azzal egyáltalán 

nem értek egyet, hogy van egy olyan vállalkozó, aki úgy van előnybe hozva, hogy nincs esélye 

másnak megpályáztatnia magát, a szolgáltatásának minőségét, árait. Van valaki, akivel 

hosszabbítjuk folyamatosan a szerződéseket, takarítás, informatika stb.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nálam senki nem jelentkezett. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én ezt nem tartom normális, tiszta dolognak. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Mondom, senki nem jelentkezett. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha tíz éve nem lett megkérdezve senki informatikával 

kapcsolatban, akkor miért jelentkezne? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Most a takarításról volt szó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azzal kapcsolatban ugyanez a helyzet. Meg lett hirdetve? Nem lett 

meghirdetve, akkor miért jelentkezne bárki. Csak jelzem, hogy ezzel nem értek egyet. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ez kevés, hogy nem értesz egyet Norbi. Akkor javasolnod kellene 

azt, hogy a jegyző asszony írjon ki pályázatot az informatikai eszközök üzemeltetésére, meg a 

takarításra. Az, hogy nem értesz egyet, az kevés. Az a gyakorlat, hogy ha van egy határozatlan 

idejű pályázat és nem indokolja semmi a felülvizsgálatát, mert megelégedésre végzik a 

munkájukat, akkor általában nem jut eszébe az embernek, hogy írjak ki új pályázatot, keressek 

újat. Ez jó, árat nem emelt az inflációnál jobban sosem, tisztességesen végzi a munkáját. Akkor 

az ember nem gondolkodik azon, hogy újat keressen. Akkor gondolkodik az új keresésén, ha 

valamilyen ok miatt a mostanival nincs megelégedve. 

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat. Abban az esetben, ha az ember a saját pénzével 

rendelkezik. Ez nem a mi pénzünk, ez a közösségnek a pénze. Úgy gondolom, hogy legalább 

évente, vagy kétévente, de legfeljebb 3 évente igenis illendő felülvizsgálni az ilyenfajta 

szolgáltatási szerződéseket.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Akkor erre tegyél egy határozati javaslatot. 

 

Dombi Norbert képviselő: Fogok, csak nem most. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Elnézést, de akkor ne csak a Hivatalra! A központosított 

közbeszerzés most megszűnt, azt a rendeletet majd hatályon kívül is kell helyezni. Most 

mindenki önálló közbeszerző. Akkor azért már ne csak a hivatalt pécézze ki a Képviselő-



31 

 

testület, mert minden intézménynek van takarítási szerződése, minden intézménynek kell az 

informatika. Akkor mondja azt általánosságban, hogy az összes szerződést át kell tekinteni. A 

Pénzügyi Bizottságnak van rá hatásköre, betekinthet az összesbe, megnézheti, hogy szerinte mi 

az, amit újra kellene tárgyalni. Dönt róla, szavaz. Akkor nehogy már egy-két szerződés legyen 

kiválasztva! Az új jegyző is önálló költségvetési szerv vezetője lesz, az ő hatásköre. 

 

Dombi Norbert képviselő: Rendben van. Én nem is jegyző asszonyt akartam kipécézni, főleg 

nem a Hivatalt. Ennél a két témánál jött ez elő, ez két konkrét eset. Egyébként meg, ha 

gondoljátok, ha a költségvetést elfogadtuk, nem most, hanem a végső elfogadásnál, akkor utána 

én nagyon szívesen megírom ezt. Akár a Pénzügyi Bizottság ülésére is elmegyek, aztán 

kitalálhatjuk. Egyébként, amit minden évben fölteszek lemezt, csak soha nincsen foganatja, 

hogy a banki szerződéseinket, szolgáltatásainkat ugyanúgy felül kellene vizsgálni. Tudjuk, 

azóta elment a Raiffeisen.  

 

Horváth Éva polgármester: Tökéletesen működik az új felállásban. Jobban működik, mint 

amikor itt volt Palotán. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ettől függetlenül nekem ez a véleményem. Lesz erre javaslat, csak 

most kénytelen voltam megemlíteni. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Csak még annyit, hogy a vállalkozók részére a hosszabb távú 

szerződés biztonságot jelent. Általában árcsökkentő hatása van. Ha attól kell félnie, hogy egy 

év múlva felrúgják, akkor bekalkulálja az árba, drágább lesz. A hosszabb távú szerződés, vagy 

határozatlan idejű, általában mindig kedvezőbb, mintha bizonytalan, hogy jövőre is én fogom-

e ezt csinálni. Ha a közbeszerzési kategóriába esnek ezek, akkor annak egyrészt megint van 

költsége, másrészt egy csomó adminisztrációs terhe, amivel terheljük a Hivatalt vagy az 

intézményeket.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Itt is azért egyeztünk meg a jövő év szeptember 30-ban, mert 

ehhez is kell beruháznia a vállalkozónak, mert itt másfajta eszközökkel takarít. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ne ruházzon be. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Akkor ne legyen takarítva? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Elég a partvis, meg a felmosó rongy. 

 

Dombi Norbert képviselő: Most látjátok. Szerződés van kötve valakivel előre, akinek takarító 

gépe sincs. Milyen vállalkozó? 

 

Horváth Éva polgármester: Van takarító gépe, de nem ehhez az épület nagysághoz. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem ehhez a felülethez, ami a folyosón van. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ugyanaz a lényeg. Szerződés van kötve valakivel, akinek nincs 

hozzá tárgyi felszerelése. 

 

Horváth Éva polgármester: De van, mert belekalkulálta az árba.  
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Miskolczi Ferenc képviselő: Megteremti Norbi. Fel nem merült benne, hogy nem teremti meg 

hozzá az eszközöket.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Annyira van kötve a szerződés, utána…(képviselő úr közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Én is megteremteném. Ha lenne szerződésem valamire éves szinten 

5 millió forintra, akkor nyilván én is veszek gyorsan két 100 ezer forintos porszívót, aztán már 

lesz is felszerelésem. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Úgy könnyű.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem hiszem, hogy ennyiért elvállalnád.   

 

Horváth Éva polgármester: Elnök Úr, várjuk az előterjesztésedet a költségvetési rendelet 

megszületése után. 

 

Farkas László képviselő: Elhangzott, hogy legyen javaslat az informatikai rendszergazdára. 

2014-ben volt egy testületi határozat, hogy mire beindul a polgármesteri hivatal, addigra legyen 

a Testület előtt döntésre. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Elnézést! Legalább már háromszor elmondtam, hogy nem a 

Testület hatásköre a Hivatal rendszergazdája. Ha a Testület akar településszintű rendszergazdát, 

ami ellen a Polgármester asszony tiltakozott, akkor az Önkormányzat költségvetésébe kell 

betenni és akkor a Képviselő-testület dönti el. Akkor tényleg pályázatot kell kiírni és akkor 

ellátja az összes intézmény rendszergazdai feladatait. Akkor lesz olyan, aki idejön 8 órában és 

mindig itt van, mindig rendelkezésre fog állni. Én ezt már legalább háromszor elmondtam. 

Hiába volt határozat, akkor én nem voltam itt. Utána legalább háromszor választ adtam. A 

jegyzőkönyvekben benne van. 

 

Farkas László képviselő: Jegyző asszony itt volt, amikor a határozat született. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem voltam itt. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezen ne vitatkozzunk.  

 

Farkas László képviselő: Nem akkor kell ezt elmondani, amikor jön a „számonkérés”, hogy 

miért nincs végrehajtva a határozat. Akkor vissza kellett volna vonni ezt a határozatot, hogy 

nincs létjogosultsága. Jegyző asszony ismeri a törvényeket, el kellett volna mondania, hogy 

vonjuk vissza ezt a határozatot.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Háromszor elmondtam, biztos, hogy benne van a 

jegyzőkönyvekben. Nem vontátok vissza. Más is van, amit nem vontatok vissza, pedig vissza 

kellett volna. Van és kész. 

 

Farkas László képviselő: Amit valóban megkérdőjeleztünk, a 26-os informatikai szolgáltatás. 

Csak tisztán szeretnék látni. Az 5 millió forintos összeget én nem sokallom, most, hogy láttam 

mi van benne. Volt itt egy 6,7 millió forintos egyéb üzemeltetési szerződés, erre is megkaptam 

a listát. Ezek alapján én is azt mondom, hogy néhány százezer forintot lehet, hogy 

csökkenthetnénk, de alapvetően nem magas. Itt a működéssel kapcsolatban én javaslom azt, 

hogy állapítsuk meg a képzettségi pótlékot azoknak a köztisztviselőknek, akiknek a 
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besorolásnál figyelembe vett iskolai végzettségénél magasabb szintű képesítéssel rendelkezik 

és azt használni is kell neki. Ezeknek 20 %-os pótlékot javaslok. Legyen egy 1 millió forintos 

keret. 

 

Horváth Éva polgármester: Plusz járulék? 

 

Farkas László képviselő: Igen. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor a működéssel kapcsolatban 2 módosító javaslat született. 

Az egyik a Pénzügyi Bizottság részéről. A Bizottság javasolja, hogy az osztályvezető 

besorolású csoportvezetők a 10 %-os vezetői pótlékot kapják meg. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

56/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a Polgármesteri 

Hivatal osztályvezető besorolású csoportvezetői részére állapítson meg a 

10 %-os mértékű vezetői pótlékot. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott az Elnök Úr részéről egy olyan javaslat, hogy a 

képzettségi pótlékot 20 %-ban kapják meg azok, akik ezt ténylegesen használják. 1 millió forint 

előirányzattal + járulékkal. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

57/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Farkas László képviselő javaslatát, mely szerint a Képviselő-

testület a köztisztviselők 20 %-os mértékű képzettségi pótlékának 

megállapításához a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal költségvetésébe 1 000 

ezer Ft előirányzatot járulékaival állítson be.   

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Polgármesteri Hivatal működési költségvetését elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

58/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

1. számú részletező tábla alapján elfogadja a Polgármesteri Hivatal 2016. 

évi működési költségvetésének tervezetét 1 867 ezer Ft bevétellel és 

154 658 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Polgármesteri Hivatal” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felhalmozás. Mindhárom bizottság részéről javaslatként hangzott 

el, hogy az 5.3 pontban 4 db asztali számítógép konfiguráció helyett 5 db legyen, az összeg 

pedig 1,2 millió forint. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta azt a javaslatot, mely 

szerint a Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásai 5.3. sor 4 db asztali számítógép 

konfiguráció beszerzést + 1 géppel és a beruházás előirányzatát + 200 ezer forinttal 

megemeli. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással a Polgármesteri Hivatal felhalmozási 

tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

59/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 6 000 

2 db asztali számítógép konfiguráció 447 

5 db asztali számítógép konfiguráció 1 200 

1 db laptop 200 

Felirat Hivatalra 500 

Beépített szekrény jegyzői irodába 320 
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Video kamera 250 

Program digitális térképhez 305 

Csekknyomtató program és gép 3 708 

Felújítás  

Meglévő épület felújítás, átalakítás 2 000 

Összesen: 14 930 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

2. Állategészségügy 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügy költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Állategészségügy költségvetését.  

  

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügy költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

60/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

2. számú részletező tábla alapján elfogadja az Állategészségügy 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 30 ezer Ft bevétellel és 1 334 ezer 

Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Állategészségügy” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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3. Közvilágítás 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Közvilágítás költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Közvilágítás költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Közvilágítás költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

61/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

3. számú részletező tábla alapján elfogadja a Közvilágítás 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 11 938 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Közvilágítás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4. Köztemető üzemeltetés 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

62/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

4. számú részletező tábla alapján elfogadja a Köztemető 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 2 000 ezer Ft bevétellel és 10 564 

ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Köztemető” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5. Köztisztasági tevékenység 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra a Köztisztasági tevékenység költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Köztisztasági tevékenység költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztasági tevékenység költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

63/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

5. számú részletező tábla alapján elfogadja a Köztisztasági tevékenység 

2016. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 10 905 

ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Köztisztasági tevékenység” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

6. Parkfenntartás 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 2 nem szavazattal elfogadásra 

a Parkfenntartás tevékenység költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Parkfenntartás tevékenység költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal a 

Parkfenntartás működési költségvetés 5. pont egyéb szolgáltatások fásítás, virágosítás 

(beszerzés) sorát 1 millió forintra javasolja megnövelni.   

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat tehát, hogy az egyéb szolgáltatásoknál a fásítás, 

virágosítást emeljük fel 1 millió forintra. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 2 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

64/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a Parkfenntartás 

működési költségvetés 5. pont egyéb szolgáltatások, fásítás, virágosítás 

előirányzatát 1 000 ezer Ft-ra növelje. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a parkfenntartási működését tartalmazó határozati javaslattal 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

65/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

6. számú részletező tábla alapján elfogadja a Parkfenntartás 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 38 753 ezer Ft 

kiadással. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Parkfenntartás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a Községgazdálkodás költségvetését. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás költségvetését. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

66/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

7. számú részletező tábla alapján elfogadja a Községgazdálkodás 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 25 249 ezer Ft bevétellel és 31 338 

ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Községgazdálkodás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

8. Strand és Tó üzemeltetés 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett május 1-től szeptember 30-ig javasolja a csónakáztatást, ezért az alkalmi 

foglalkoztatásra (csónakáztatásra) 444 ezer Ft helyett 1 millió Ft-ot + járulékait javasol 

beállítani. (3 fővel és 6 órával számolva).  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés 

költségvetését az elfogadott módosítással.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja, hogy az alkalmi foglalkoztatásra (csónakáztatásra) 444 ezer Ft helyett 1 millió Ft + 

járulékai kerüljenek beállításra. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés 

költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Egy módosító javaslat hangzott el. Szerintem a keretet határozzuk 

meg, aztán majd az idő megoldja. Azt, hogy hány óra, hány fő arról majd úgyis külön kell 

döntenünk. Aki egyetért azzal, hogy a 444 ezer forintot 1 millió forintra növeljük, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózódás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

67/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta a Humán Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint 

a Strand és Tó üzemeltetés személyi juttatások 1. pont alkalmi 

foglalkoztatás működési kiadásait emelje meg 1 000 ezer Ft-ra. 

 

    

Horváth Éva polgármester: Aki a strand, tó üzemeltetés eredeti irányzatát tartalmazó 

határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

68/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

8. számú részletező tábla alapján elfogadja a Strand és tó üzemeltetés 

2016. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 3 757 

ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  
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Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Strand és tó üzemeltetés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

9. Utak, hidak 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

69/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

9. számú részletező tábla alapján elfogadja az Utak, Hidak 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 6 350 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Utak, hidak” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10. Felszíni vízelvezetés 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés költségvetését.   
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Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

70/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

10. számú részletező tábla alapján elfogadja a Felszíni vízelvezetés 2016. 

évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 5 262 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Felszíni vízelvezetés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

 

11. Orvosi Rendelő 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

71/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

11. számú részletező tábla alapján elfogadja az Orvosi Rendelő 2016. évi 

működési költségvetésének tervezetét 1 905 ezer Ft bevétellel és 4 890 

ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "Orvosi Rendelő” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12. Szakfeladatra nem sorolható feladatok 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen és 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja Szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Személyi juttatások 2. Jutalom sorára a polgármester 

2016. január 1-én érvényes rendszeres havi bértömegének 2,5 szorosa legyen beállítva.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja ezzel a módosítással a 

Szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, a 2. Jutalom sorra – polgármester jutalma - 2,5 szoros szorzóval 1.122 

ezer forint legyen beállítva. 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja Szakfeladatra nem 

sorolható feladatok költségvetését a módosítással együtt.   

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm. Módosító javaslat volt a bizottságok részéről. 

Felteszem szavazásra, hogy a jutalom sor legyen kitöltve 2,5 szeres polgármesteri jutalommal. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta azt a javaslatot, mely 

szerint a Szakfeladatra nem sorolható feladatok Személyi juttatások 2. pont Jutalom sorába 

a polgármester jutalmára 1 122 ezer Ft-ot irányoz elő. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését ezzel 

a módosítással elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

72/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

12. számú részletező tábla alapján elfogadja a Szakfeladatra nem sorolható 

feladatok 2016. évi működési költségvetésének tervezetét 5 000 ezer Ft 

bevétellel és 50 382 ezer Ft kiadással. 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Szakfeladatra nem sorolható feladatok” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

II. Átadott pénzeszközök 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök költségvetését.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök költségvetését.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök költségvetését.   

 

Horváth Éva polgármester: Módosító indítvány nem volt, aki az átadott pénzeszközök 

költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

73/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

„II. átadott pénzeszközök 2016. évi költségvetése” részletező tábla alapján 

az átadott pénzeszközök költségvetési tervezetét 74 363 ezer Ft kiadással 

elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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(Az "Átadott pénzeszközök” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

III. Szociálpolitikai juttatások  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségvetésének 1.) Önkormányzat pontját.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 

költségvetésének 2.) Polgármesteri Hivatal pontját.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségvetésének 1.) 

Önkormányzat pontját.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 

költségvetésének 2.) Polgármesteri Hivatal pontját.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségvetésének Önkormányzat tábláját.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 

költségvetésének Polgármesteri Hivatal tábláját.  

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra az Önkormányzat szociálpolitikai 

juttatásait. Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

74/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

„III. szociálpolitikai juttatások 2016. évi költségvetése” részletező táblák 

alapján elfogadja az Önkormányzat szociálpolitikai juttatások 

költségvetési tervezetét  0 Ft bevétel és 55 435 ezer Ft kiadással. 

  

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Szociálpolitikai juttatások Önkormányzat” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra az Polgármesteri Hivatal szociálpolitikai 

juttatásait. Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

75/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a mellékelt 

„III. szociálpolitikai juttatások 2016. évi költségvetése” részletező táblák 

alapján elfogadja a Polgármesteri Hivatal szociálpolitikai juttatások 

költségvetési tervezetét 2 500 ezer Ft bevétel és 2 500 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "Szociálpolitikai juttatások Polgármesteri Hivatal” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A tartalékokat kicsit tartalékoljuk. Menjünk a beruházási táblára, 

amivel még nem foglalkoztunk. 

 

 

V. Felhalmozási kiadások 

 

 

6. Temető 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

76/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Temető 

2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

    Vízelvezetés 1 210 

Összesen: 1 510 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

18.10 órakor Nagy Zsolt megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

77/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Községgazdálkodás 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszköz 300 

   Térfigyelő kamerarendszer tervezés 700 
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    Térfigyelő kamerarendszer bonyolítás, műszaki 

ellenőrzés 450 

Térfigyelő kamerarendszer kivitelezés 41 000 

Távfűtőmű HÉSZ módosítás, területmegosztás 1 262 

Berhidai út 2-4. területmegosztás, ingatlan átvétel 300 

Garázstelep engedélyezési terv, engedélyeztetés 2 000 

Micsurin területén lakótelkek kialakítása 

(geodéziai munkák) 1 000 

Felújítás  

Lakásfelújítás, Bocskai u. 47. 750 

Liszt F. u. 7. önkormányzati lakás felújítás önrész 632 

Összesen: 48 394 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

8. Felszíni vízelvezetés 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

78/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Felszíni 

vízelvezetés 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Vízkár elhárítási terv 1 000 

Áteresz (Berhidai út-Iskola csomópont)  1 000 

Bőhm F. u. csapadékcsatorna hálózat bővítése, 

tervezés, engedélyezés 400 

Bőhm F. u. csapadékcsatorna kivitelezés 4 000 

műszaki ellenőrzés 200 

hidrogeológiai tanulmány 1 100 
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Összesen: 7 700 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

9. Tó 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait azzal a módosítással, hogy a kis értékű tárgyi 

eszközök 1 millió Ft-ja kerüljön át a parkfenntartás kis értékű tárgyi eszközökhöz. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem 

szavazattal 1 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Tó felhalmozási kiadásait.   

Kisebbségi javaslatként a Bizottság 3 igen, 3 nem szavazattal nem javasolja elfogadásra, hogy 

a 9.1 Kis értékű tárgyi eszközök soron 1 000e Ft helyett 500e Ft kerüljön beállításra. 

Szintén kisebbségi javaslatként a Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem 

javasolja elfogadásra, hogy a 9.1 Kis értékű tárgyi eszközök soron 1 000 e Ft helyett 200e Ft 

kerüljön beállításra. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a Tó felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Humán Bizottság elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási 

kiadásait azzal a módosítással, hogy a kis értékű tárgyi eszközökre ne irányozzunk elő semmit. 

Aztán tisztáztuk, hogy ez nem a szemetesekre volt beállítva, hanem épp a csónakázásnál 

felmerülő esetleges kis értékű pótlásokra. Felteszem szavazásra, mert javaslat volt a Humán 

Bizottság részéről. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

79/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, mely szerint a Tó 2016. évi 

felhalmozási kiadásai közül a kisértékű tárgyi eszközök előirányzatot 

törölje. 

    

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Tó beruházási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

80/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tó 2016. 

évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 1 000 

Összesen: 1 000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

10. Strand 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Strand felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Strand felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Volt egy kisebbségi vélemény, hogy ebben a 

formában a Strand engedélyezési terve ne kerüljön elfogadásra, kerüljön ki a költségvetésből. 

A bizottság 1 igen, 3 nem szavazattal nem javasolta elfogadásra, hogy a 10.4. Strand 

engedélyezési tervek, engedélyeztetés kerüljön ki a költségvetésből. 

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a Strand felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat? 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Én továbbra is fenntartom, hogy ebben a formában 

ez a Strand hihetetlen nagy veszteséget fog okozni az Önkormányzatnak. Már a működésben, 

a beruházásban is eltúlzott. Én azt javaslom, hogy ebben a formában ne kerüljenek a tervek 

elkészítésre. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat tehát, hogy a 15 millió forintot húzzuk ki. Aki ezzel a 

javaslattal egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 1 igen, 6 nem szavazattal meghozta a következő határozattal: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

81/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Farkas László képviselő javaslatát, mely szerint a Strand 2016. 
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évi felújítási táblájából a Strand engedélyezési tervek, engedélyeztetés 

beruházási előirányzatot törölje. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Strand felhalmozásait tartalmazó határozati javaslattal 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

82/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Strand 

2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Forrásfoglalás műszaki lebonyolítás 4 000 

Forrásfoglalás kivitelezés 130 000 

Strand tervek, közbeszerzés 500 

Strand engedélyezési tervek, engedélyeztetés 15 000 

Összesen: 149 500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

11. Parkfenntartás 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Humán Bizottság elnökét kérdezem. Akkor ebben nem volt 

benne, hogy azzal az 1 millióval, amit a tónál ki akartatok húzni, azzal itt emeljük meg? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem. Az volt a javaslat, hogy onnan tegyük át ide. Meg lett 

szavazva, hogy ott marad. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

83/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Parkfenntartás 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 1 000 

garanciális visszatartás Berhidai út terméskő 

támfalak felújítása 42 

garanciális visszatartás parkosítás 176 

Összesen: 1 218 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

12. Utak, hidak 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak felhalmozási kiadásait.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság egy módosítással élt. 5 

igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a 12.7 Járda 2. kivitelezés 

sora 6.600 e Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett ezzel a módosítással elfogadásra javasolja 

az Utak, hidak felhalmozási kiadásait.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak felhalmozási kiadásait.  

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott egy módosító javaslat a Településfejlesztési Bizottság 

részéről. Felteszem szavazásra, hogy a 12.7 sorra a megvalósításra 6.6 millió forint kerüljön be 

a javaslatba. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot, 

mely szerint az Utak, Hidak felhalmozási kiadásai közé a 12.7 sorra a Járda 2. kivitelezésre 

6.600 ezer Ft-ot irányoz elő.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással az Utak, hidak határozati javaslatát 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

84/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Utak, 

hidak 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Mozgáskorlátozott parkoló felfestése 200 

Járda 2., térburkolat tervezés, engedélyezés (Peytu Liget, 

Szabadtéri) 500 

Járda 2. kivitelezés 6 600 

műszaki ellenőrzés 1 500 

garanciális visszatartás Akácfa u. gyalogos átkelő 39 

garanciális visszatartás járda építés (Bánya u. - Kaposi 

víztározó) 183 

garanciális visszatartás útépítés (Ifjúság útja - Temető 

utca) 629 

garanciális visszatartás (2014. előtti) 214 

Felújítás  

Liszt F. u. 12. védőkorlát 140 

Járda 1. tervezés, engedélyezés (Zalai, Móricz, Katona, 

Temető, Kisköz, Liszt F., Közösségi Ház, Berhidai út) 1 700 

Járda 1. kivitelezés 36 100 

garanciális visszatartás Liszt F. u. 3. lépcső 22 

garanciális visszatartás járda kivitelezés (Újmandulás, 

Klapka, Kazinczy, Kosztolányi, Eötvös) 1 681 

Összesen: 50 008 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

13. Közvilágítás  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a Közvilágítás 13.2. Adventi 

díszkivilágítás hálózatbővítés, felújítás (Temető utca) sorra 500 ezer Ft kerüljön beállításra. 

A Bizottság ezzel a módosítással 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

Közvilágítás felhalmozási kiadásait.   
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezzel kapcsolatban kérdeznék. A felújítást támogatom, hogy arra 

állítsunk be, viszont a hálózatbővítést nem támogatom. Ha a kettő együtt van, az nem jó.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát te felújításra javasolsz. Mennyit? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha csak felújításra van, akkor támogatom akár az 500 ezret is, de a 

hálózatbővítést nem támogatom. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát támogatod az 500 ezret, de csak felújításra. A 

Településfejlesztési Bizottság pedig hálózat bővítésre gondolt. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nem. Úgy, ahogy be van írva. Ezen a soron szerepeljen 500 ezer 

forint. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Úgy gondolom, hogy az idén, illetve az elmúlt adventi időszakban 

kiépített és már bővített hálózat egy rövid ideig, illetve jó ideig elég lesz. Sokszor a kevesebb 

több elven működik. Én feleslegesnek tartom, hogy további bővítések legyenek. Inkább az 

állagmegóvásra, felújításra tegyünk csak el pénzt.  

 

Horváth Éva polgármester: Én a következőt tudom mondani, és akkor egyről beszélünk. Én 

ellentétben a javaslatommal meg fogom szavazni az 500 ezer forintot. Amikor ezt el akarjuk 

költeni, úgyis itt lesz a Képviselő-testület előtt, hogy ebből menyi a felújítás és hogy akarunk-

e esetleg bővíteni. Akkor el tudjuk dönteni, hogy nem bővítünk, csak felújítunk, de legyen meg 

a keret rá.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Rendben, elfogadom. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a közvilágítás 13.2. Adventi 

díszkivilágítás hálózatbővítés, felújítás (Temető utca) 500e Ft kerüljön beállításra, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot, mely szerint a 

Közvilágítás felhalmozási táblájában a 13.2 sorra Adventi díszkivilágítás hálózatbővítés, 

felújításra 500 ezer Ft-ot irányoz elő. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a közvilágítás felhalmozási tábláját az előbb elhangzott 

módosítással elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

85/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közvilágítás 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  



55 

 

 

Beruházás ezer Ft 

Sugár úti bontott kandeláberek megvétele 1 490 

Közvilágítás hálózatbővítés 500 

garanciális visszatartás közvilágítás (Ifjúság útja - 

Temető utca) 160 

garanciális visszatartás Peytu mező közvilágítás 

kiépítése  77 

Felújítás  

Adventi díszkivilágítás hálózatbővítés, felújítás 500 

Összesen: 2 727 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt szeretném, ha jegyzőkönyvbe kerülne, hogy minden évben 

több százezer forintot fordítunk arra, hogy karbantartsuk ezt a rendszert. Határozottan 

emlékszem rá, talán még le is fényképeztem, hogy az adventi időszak elején, amikor fel lettek 

szerelve ezek az állítólag karban tartott díszek, nem egy, talán az egyharmada nem világított. 

Ellenőrzi-e valaki, hogy ezek a karbantartások megtörténnek-e? Az első naptól kezdve legalább 

3-4 olyan volt, aminek nem világított a fele, vagy a harmada. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérem szépen ezt leírni, nem előterjesztésként. 

 

Dombi Norbert képviselő: Most írta le a jegyzőkönyvvezető. 

 

Horváth Éva polgármester: Benne van a jegyzőkönyvben. Az ügyintéző felé, aki ezzel 

foglalkozik, aki kapcsolatban van a vállalkozóval, akinél vannak jegyzőkönyvek, hogy mi hibás 

és miért, továbbítani fogjuk és az idén nem fog úgy felkerülni a világítás, hogy ne legyen rajta 

olyan izzó, ami nem világít.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szeretném hozzáfűzni, hogy teljes mértékben egyetértek a Norbival. Én 

is láttam. Azt is el tudom fogadni, hogy ezek ellenőrizve vannak, fel vannak újítva, karban 

vannak tartva. Előfordulhat, hogy a műhelyben próba során ezek világítanak. Előfordulhat az 

is, hogy esetleg felszerelés során sérülnek. Viszont, hogyha ez így van, akkor már 

felszereléskor, amikor felkerül, akkor is legyen javítva. Ne várja meg a következő időszakot. 

Az adventi időszak ne menjen le a hibás világítással, mert annál rondábbat én sem tudok 

elképzelni. Ezzel szeretném csak kiegészíteni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a jegyzőkönyv kivonatot az ügyintéző felé továbbítani fogom. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az ellenőrzésnek az egyik hatékony módja és első lépcsője, hogy 

akár a lakosság részéről bejelentik. Vagy a képviselő meglát egyet, ami nem világít, vegye fel 

a telefont, hívja fel a Tránszki Lacit, aki felhívja a Noko-Vigyut és jelzi a hibát. 
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Horváth Éva polgármester: Rendben van, megoldható. Erre fokozottabban oda fogunk 

figyelni.  

 

 

14. Ivóvíz, szennyvíz 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz felhalmozási kiadásait.   

Volt egy kisebbségben maradt javaslat. A Bizottság 3 igen, 3 nem szavazattal nem javasolja 

elfogadásra, hogy a 14.3. pontban lévő szennyvíztelep szivattyú ki legyen húzva a felhalmozási 

kiadásokból. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja az Ivóvíz, szennyvíz felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.   

 

Láng Géza alpolgármester: Javasolom a 14.3-as pontot törölni. 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra. Aki egyetért azzal, hogy a szennyvíz telep 

szivattyút húzzuk ki a táblából, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

86/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Láng Géza alpolgármester javaslatát, mely szerint az Ivóvíz, 

szennyvíz 2016. évi felhalmozási kiadásai táblából a Szennyvíztelep 

szivattyú felújítási előirányzatát törölje. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az ivóvíz szennyvíz tábláját tartalmazó határozati javaslatot 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

87/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ivóvíz, 

szennyvíz 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Felújítás ezer Ft 

Szennyvíztelep légfúvók cseréje 2 600 
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Szennyvízcsatorna kiváltás, bekötő vezetékek cseréje 

(Berhidai út 1-3-5) 4 000 

   Szennyvíztelep szivattyú 3 000 

Összesen: 9 600 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

15. Orvosi Rendelő 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 15.2. pontba 3 db hangszigetelt ajtó legyen beállítva (2 db helyett) 

500 ezer Ft-tal.  

A Bizottság 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő 

felhalmozási kiadásait az elfogadott módosítással.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság két módosító javaslattal 

élt. A Bizottság 6 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a 15.2. pontba 3 db 

hangszigetelt ajtó legyen beállítva (2 db helyett) 500e Ft-tal.  

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal javasolja új sor 15.5. Elektronikus behívórendszer 

felvételét, 2 000 e Ft összeggel. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő felhalmozási 

kiadásait az elfogadott módosítással.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 15.2. pontba 2 db hangszigetelt ajtó legyen kihúzva a 

költségvetésből. 

A Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő felhalmozási 

kiadásait az elfogadott módosítással.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell, hogy mondjam a Pénzügyi Bizottság nagyon jól 

alátámasztotta a kihúzásnak az indoklását. Tudniillik dupla ajtó van a felnőtt orvosi rendelőben. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Tudniillik a folyosóra kihallatszik minden, amit bent mondanak. 

 

Horváth Éva polgármester: Nincsen becsukva mind a két ajtó. Sőt általában egyik sem. 

Elhangzott egy módosító javaslat, hogy 2 db hangszigetelt ajtó helyett 3 legyen 500 ezer 

forintért. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal elfogadta azt a javaslatot, mely szerint az Orvosi 

rendelő felhalmozási táblájában a 15.2 soron a két hangszigetelt ajtó beruházása helyett 3 db 

ajtó szerepeljen, az előirányzat változatlanul hagyása mellett.  

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott egy módosító javaslat. Behívórendszer 2 millió 

forintért. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 3 igen, 4 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

88/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint az 

Orvosi rendelő 2016. évi felújítási táblája egészüljön ki 2 000 ezer Ft 

beruházási előirányzattal a rendelőbe behívórendszer vásárlásra. 

 

    

Dombi Norbert képviselő: Kedden azt mondtad megszavazod.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekem is mondtak már sok mindent.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Miért nem szavazod meg? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem bízok benne. Gondolom az a háttere, hogy majd rendeződik a 

betegek behívása. Én nem bízok benne. Nem hiszek benne. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nem kell ott állni órákig.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az SZTK-ban sem működik.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Mindenhol így van és működik.  

  

Nagy Zsolt képviselő: Ott van felszerelve, de nem biztos, hogy az alapján… Ugyanúgy 

megvan a torlódás.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A sorszámhoz nem kell behívó rendszer.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A sorszámot kihúzod, látod, hogy te vagy a 32. Ülnek előtted 10-

en. Nem kell ott állnod, elmehetsz nyugodtan a dolgodat intézni. Így meg ott kell ülnöd, mert 

ha elmész, akkor rögtön 62. leszel. Ez a lényege. Nem kell ott ülni. 

 

Horváth Éva polgármester: Következő javaslatom van. Fogadjuk el a táblát így, ahogy van. 

Bajban voltunk a Településfejlesztési Bizottság ülésén is, hogy mennyibe kerül ez a rendszer. 

Ahol én a behívó rendszert el tudnám képzelni az leginkább a gyermekorvosi rendelő. Ott 

inkább, mint a felnőtteknél. Ha valami konkrét árajánlatot valaki letesz elém, én leszek az első, 

hogy a módosítást jelezzem. A gyermekorvosi rendelőben. 

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat, azt szoktad mondani, hogy hagyjuk ott az előirányzatot 

hátha lesz valami, de nem muszáj elkölteni. Nem akarom most felrakni ezt a lemezt, de nagyon 

sokszor erre szoktál hivatkozni. Jó helyen van ott, mert hátha nem lesz, meg így meg úgy. Most 

én kérem azt, hogy hagyjuk ott, hátha lesz konkrét árajánlat.  

 

Horváth Éva polgármester: Újra felteszem szavazásra a behívó rendszert, kimondottan a 

gyerek orvosi rendelőhöz. 
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Miskolczi Ferenc képviselő: Nem. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem, az összeshez. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor nem teszem fel még egyszer szavazásra. Én csak a 

gyermekorvosi rendelőhöz tenném. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Év közben be fogjuk még ezt hozni. Többször is.  

 

Horváth Éva polgármester: Így van. Aki az orvosi rendelő felhalmozását tartalmazó 

határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

89/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Orvosi 

rendelő 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

    Kisértékű tárgyi eszközök 800 

    3 db hangszigetelt ajtó 500 

    Felújítás  

    Fűtésrendszer felülvizsgálat 800 

Összesen: 2 100 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

16. Köztisztaság 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat nem volt. Aki a határozati javaslattal egyetért, 

kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

90/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Köztisztaság 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Hulladékudvar tervezés 3 000 

Összesen: 3 000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

17. Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok felhalmozási 

kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok felhalmozási 

kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

91/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2016. évi 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

    Kisértékű tárgyi eszközök 500 
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Összesen: 500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

 

18. Állategészségügy 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügy felhalmozási kiadásait.   

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Állategészségügy felhalmozási kiadásait.   

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügy felhalmozási kiadásait.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki az Állategészségügy szolgálat felhalmozási tábláját 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

92/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Állategészségügyi szolgálat 2016. évi felhalmozási kiadását az alábbiak 

szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 50 

Összesen: 50 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

IV. Tartalék 

 

Horváth Éva polgármester: Visszaugorhatunk a tartalék táblához. Kérdésem a 

kolleganőkhöz, hogy hogyan állunk tartalékilag? 
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Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: 8 360 ezer forint az általános tartalék. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát 8 360 ezer forint az általános tartalék, azt feltételezve, hogy 

a munkaanyagban kiadott céltartalék változatlan marad. Én azért végigkérdezem a 

bizottságokat, bár minden bizottságnál más tartalékkal indítottunk. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a Céltartalékok közé kerüljön be a Sportcsarnok tervezése, 

előkészítése 10 millió Ft-tal. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Céltartalékok Strand kivitelezés soron 200 000e Ft 

helyett 190 000e Ft legyen beállítva. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Céltartalékok közé 

kerüljön be a Sportcsarnok előkészítése 5 000e Ft-tal. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a Céltartalékok Ingatlan 

vásárlás soron 100 000e Ft helyett 88 000e Ft legyen beállítva. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy a 2016.02.11. rendkívüli testületi ülésre a vagyonperrel, kapcsolatos 

kamatokkal számított összeget (valós összeg) terjesszék be a bírósági ítélet alapján.  

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy az ingatlanvásárlás 

100 000 forinttal kerüljön ki a költségvetésből. 

 

Horváth Éva polgármester: A vagyonperrel kapcsolatos 300 millió forinthoz nem kívánok 

hozzányúlni, mert ha kiszámoljuk a kamatokat, ami több is lesz, akkor ebben az évben 300 

millió forintnál biztos, hogy nem fogunk többet kiadni a vagyonper kapcsán. Módosító 

javaslatok voltak. Strand kivitelezés, a Településfejlesztési Bizottság javasolja, hogy 200 millió 

forint helyett 190 millió forint legyen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a Céltartalék Strand kivitelezés tervezett 

előirányzatát csökkentse 190 000 ezer Ft-ra. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslatként hangzott el a Humán Bizottság részéről, hogy a 

sportcsarnok tervezésére 10 millió forint kerüljön a céltartalékba. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 3 igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

93/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, mely szerint a Céltartalékba a 

Sportcsarnok tervezésére 10 000 ezer Ft-ot tervezzen be. 
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Horváth Éva polgármester: Volt egy javaslat a Településfejlesztési Bizottság részéről, hogy 

5 millió forintot tegyünk be a sportcsarnokra. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a Céltartalékba a Sportcsarnok 

tervezésére 5 000 ezer Ft-ot tervezzen be. 

 

Horváth Éva polgármester: Ingatlan vásárlásra első módosító javaslat, hogy a 100 millió 

forint helyett 88 millió forint kerüljön be. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 3 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

94/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a 

Céltartalék Ingatlanvásárlás előirányzatát csökkentse 88 000 ezer Ft-ra. 

 

    

Horváth Éva polgármester: Volt egy olyan javaslat ingatlan vásárlásra a Pénzügyi Bizottság 

részéről, hogy kerüljön ki ez a 100 millió forintos tétel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 3 igen, 4 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

95/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a Céltartalék 

Ingatlanvásárlás előirányzatát törölje. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Úgy néz ki a tartaléktáblánk, hogy van 13 360 ezer forint 

általános tartalékunk, és az elfogadott céltartalékaink. Azért nem kívánom most tovább variálni 

ezt, mert kevésnek tűnik ez a 13 millió forint. Itt majd pontos számítások lesznek a bérekre, 

jutalmakra. Ennek alapján szerintem majd a végleges költségvetésnél próbáljuk egy kicsit 

feltornázni ezt az általános tartalékot. Most szerintem fölösleges ezzel foglalkozni, mert csak 

ötletelni fogunk, nem látjuk a végleges számokat. 

 

Dombi Norbert képviselő: Matematikailag most rendben van? 

 

Horváth Éva polgármester: Matematikailag rendben van. Általános tartalékunk is van, 

céltartalékunk is van. A pontos számok alapján majd a 25-i rendelet megalkotásakor esetleg 

még tudunk átcsoportosítani, ami már nem akkora nagy művelet lesz. Aki ezekkel a 

paraméterekkel alkalmasnak tartja ezt az első olvasatot arra, hogy a költségvetési rendeletet 

ennek alapján elkészítsük, kérem, szavazzon!   
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A Képviselő-testület 5 igen, 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

96/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy a 2016. évi költségvetési rendelet-tervezetét az 

előterjesztett költségvetési munkaanyag és a Képviselő-testület által 

elfogadott módosítások alapján terjessze elő.   

 

Határidő: 2015. február 26-ai testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

3.) Új közterületek elnevezése (38/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Településfejlesztési Bizottság tárgyalta.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbiak szerint: 

- a 2362/3. helyrajzi számú „kivett helyi közút” ingatlannak a Gesztenye sor,  

- a 2367/2. helyrajzi számú, „kivett helyi közút” ingatlannak a Szajna-sétány  

elnevezést adja. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Csak kérdezni szeretném, hogy a Szajna-sétánynál, amit anno 

készítettem előterjesztést, tervezetet, az a terület a Szajna-sétány benne volt, mint alternatíva? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Benne volt, igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A helyrajzi számot véletlenül felcseréltem. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Igen, észrevettük. Ide már jól írtuk. 

 

Horváth Éva polgármester: Nekem véleményem lenne erről az egészről. Meg fogom 

szavazni, de az ellen tiltakozom, hogy a Polgármesteri Hivatal Gesztenye sor cím alatt menjen, 

mert egy helyrajzi számon lévő ingatlan a Földhivatalnál tulajdoni lapon úgy legyen, hogy 

Berhidai út 6. meg Gesztenye sor 2. Ráadásul itt a törvényi hivatkozás is azt mondja, hogy ha 

egy ingatlan több közterülettel is érintkezik, akkor csak egy utcára kell megállapítani a 

házszámot. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem azt mondja, hogy nem lehet, csak hogy kell. Az a minimum.  

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony, hadd idézzem, amit te írtál le és idéztél. „Ha egy 

ingatlan több közterülettel is érintkezik, csak egy utcára kell megállapítani a házszámot.” 
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Márpedig az ingatlan, ami a Berhidai út felé van, annak a címe Berhidai út 6/A lesz. Ami a 

Sugár út felé, illetve Gesztenye sor felé, az pedig az 6/C. Ez az egyik észrevétel.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Szerettem volna kiegészíteni és nem kaptam szót. 

 

Horváth Éva polgármester: Hadd fejezzem be! Elmondom a véleményem, aztán visszaadom 

a szót. A másik a Gesztenye sorral tökéletesen egyetértek, csak egy nagy furcsaság van. A 

Gesztenye sor addig tart, amikortól kezdődik a Gesztenye sor. Gesztenye sornak hívjuk azt, 

ahol még nincs gesztenye sor, utána meg nem kivett közút, hanem Gesztenye sor. Meg fogom 

szavazni ettől függetlenül a Gesztenye sort. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ezen nem lehet segíteni?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem lehet segíteni, mert ha kivett közútként be akarjuk 

jegyeztetni, akkor kivághatjuk a gesztenyefáinkat, mert egyrészt a rendezési tervünkben 

nincsen szabályozva, mert az Hősök tere. 3,5 méteres utat nem tudod önkormányzati közútként 

kivenni, minimum a 8 méteres szabályozási szélességet jegyzi be a Földhivatal. Ezt kivett 

közútként nem tudjuk bejegyeztetni. Nem véletlenül nem engedélyeztük, mert nem kaptunk 

volna rá engedélyt, mert nincs helyrajzi száma annak az útnak. Ez az egyik. A másik pedig, 

hogy a Szajna sétánnyal kapcsolatban vagyok gondban. Lehet, hogy két év múlva a Testület 

felülbírálná ezt az elképzelését, mert ha a Sportcsarnok valamilyen módon elindul, akkor már 

lehetne Sporttelep utca, vagy, ha a Strand elkészül, akár Fürdő liget is. Nem a Szajna mellett 

van. Nem sétány, hanem egy bekötő út. A sétány az egy gyalogos út. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mielőtt megint nekiállunk ötletelni. Volt már egy elfogadott javaslatunk 

ami a Településfejlesztési Bizottság elé került. Voltak alternatívák. Nem véletlenül kérdeztem, 

mert biztos, hogy nem egy alternatíva volt. Nem tudná valaki előkeresni azt a táblázatot? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Ez az. Te küldted el azt a táblázatot, ami most benne van. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az eredetiben voltak alternatívák, amin a Bizottság már vitatkozott.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Ez lett kihirdetve véleményezésre. Ő valószínűleg nem erre 

gondol, hanem a legelsőre.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Abban volt az a javaslat, ami az eredeti volt. Legyenek új közterületek, 

legyenek átnevezve közterületek. Abban voltak javaslatok. 

 

Horváth Éva polgármester: Ebben is vannak, ez az.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem ezt keresem.  

 

Horváth Éva polgármester: Ebbe, ami hirdetményként megjelent, erre az útra Strand liget, 

vagy Szajna sétány volt a javaslat. 

  

Nagy Zsolt képviselő: Ezt kérdeztem. Abban egyetértek Polgármester asszonnyal, hogy 

sétánynak nem igazán mondanám. Igazából a közterület elnevezésnek valamilyen formában 

tükrözni kellene a jelleget is. A Gesztenye sor ezért volt javaslat, nem is volt vita. Én igazából, 

ha elnevezzük ezt a részt, Sport telepnek nem mondanám. Akkor már inkább a Strand liget felé 

hajlanék. 
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Horváth Éva polgármester: A Strand liget meg nem közút. Akkor maradjunk a Szajna 

sétánynál. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az a legjobb.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Annyit akartam csak mondani, hogy a határozati javaslatban nem 

is szerepel, hogy mi legyen a Hivatal címe. Itt csak arról van szó, hogy el kell nevezni a 

közterületet, mert tavaly augusztusban átvezették ennek a közútnak a létét a Földhivatalnál, 

szerepel is a tulajdoni lapon, címrendezés alatt megjegyzéssel. A település minden közterületét 

legkésőbb az idén rendezni kellene, de ez már augusztusban lett újonnan kialakítva. Csak a 

véleményét szeretném kérni a Képviselő-testületnek, hogy mi legyen a Hivatal megállapított 

címe. Ha el lesz nevezve, akkor lehet a Gesztenye sor 2, illetve, ha nem akkor lesz Berhidai út 

6/C. Csak nehogy megint azt mondja a Képviselő-testület, hogy kijelöltem, mert jegyzői 

hatáskör és akkor azt mondják, hogy miért nem amaz lett. Ez csak azért van itt, hogy most 

döntse el a Képviselő-testület, hogy mit javasol és akkor az lesz a címe.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy határozati javaslat. Településfejlesztési Bizottság 

támogatja a Gesztenye sort és a Szajna sétányt. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

Nagy Zsolt képviselő: Bocsánat, nem lehetne még egy kicsit… 

 

Farkas László képviselő: Én is azt akarom mondani, hogy a Szajna sétány nekem nagyon nem 

tetszik. Nem lehetne Sport utca? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem, az nem volt a hirdetményben.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Sport utca mindenhol van a világon, de Szajna sétány csak 

Pétfürdőn van. Veszprémben is van, Fehérváron is van, Nagykanizsán is van. Olyan snassz név. 

Miért nem lehet valami jellemző, hangulatos nevet adni. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Még a Szajna köz is más. Nem tükrözi, nem sétány.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Akkor fordítsuk meg. Javasolja a Képviselő-testület a jegyzőnek, 

hogy milyen címet állapítson meg. Ha azt mondja, hogy Berhidai út 6/C, akkor ezt most el lehet 

halasztani. A rendelet szerint ugyanúgy hirdetményként kell közzé tenni, mert a helyi 

rendeletben benne van, hogy a döntés előtt az ott lakóknak a véleményét kell kérni. Most az 

előző hirdetmény alapján csak ezek közül lehet választani. Akkor biztos, hogy csak Berhidai út 

6/C lehet a Hivatal. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt nem fogjuk javasolni. 

 

Horváth Éva polgármester: Miért nem? Berhidai út 6. a Polgármesteri Hivatal címe most is. 

 

Láng Géza alpolgármester: Szégyelljük? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nekem a Gesztenye sor felőli számozás azért vetődött fel, mert 

így, ha Berhidai út 6/C, akkor valószínű, hogy mindenki először be fog jönni a belső udvarba, 

mert ott van a 6/A. Ha az a cím, hogy Gesztenye sor és ki van táblázva, akkor biztos, hogy 
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ahhoz a parkolóhoz megy és nem először a belső udvarba, amikor jön egy idegen. Nem a 

helyiekkel van probléma. Bennem ezért vetődött fel, hogy onnan legyen elnevezve. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy az új Polgármesteri 

Hivatalnak a címe Berhidai út 6/C legyen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 4 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

97/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Polgármester javaslatát, mely szerint az új Polgármesteri 

Hivatal címe Berhidai út 6/C legyen. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja azt, hogy a 2360 hrsz.-ú kivett helyi közút 

ingatlannak Gesztenye sor legyen a neve, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

98/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 

bekezdés 3. pontja szerinti feladatkörében eljárva új közterület 

elnevezéséről 2016. március 1-jei hatállyal a következők szerint 

rendelkezik: 

A 2367/3 helyrajzi számú „kivett helyi közút” ingatlannak a Gesztenye 

sor megnevezést adja.  

 

A Képviselő-testület 

a) felkéri a Képviselő-testület a jegyzőt, hogy e határozat közzétételéről és 

közterületnevek elnevezése valamint a házszám-megállapítás szabályairól 

szóló 14/2013(X.11.) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdésében 

meghatározottak közvetlen értesítéséről, valamint az új közterületi 

elnevezések címnyilvántartásban történő átvezetéséről gondoskodjon. 

b) felkéri a polgármestert, hogy az utcanév táblák elhelyezéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) pontra: 2016. február 28. 

                  b) pontra: 2016. március 15. 

Felelős: a) pontra: Jánosiné Izsó Ildikó jegyző 

              b) pontra: Horváth Éva polgármester 
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Horváth Éva polgármester: Akkor gondolkodjunk a másikon. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nem. Szavazzuk meg! Mit gondolkodjunk? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mennyi a hirdetmény időtartama? Mennyi idővel tolnánk el az 

elnevezést? 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Most február van, olyan nyár körül lehetne. Meg kellene tárgyalni  

és véleményeztetni az új javaslatokat.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az már megvan. Ezt az egyet kellene. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ezt az egyet ugyanúgy végig… Két hónapig legalább 

tartana.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A Hivatal miatt elég egyet is elnevezni. Igazából itt csak a 

Sporttelep lenne. Más ingatlan azon nincs per pillanat.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Semmi nem indokolja, hogy halasszuk el. 

 

Horváth Éva képviselő: Aki a 2367/2 hrsz.-ú kivett helyi közút ingatlan elnevezésénél a 

Szajna sétányt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

99/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem fogadta 

el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a 2367/2 hrsz-ú 

kivett közút ingatlan a Szajna sétány elnevezést kapja. 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Én javasoltam először. Tanácstalan vagyok, de nem tetszik a sétány.  

 

Horváth Éva képviselő: Ötlet lesz. Én a Sporttelep utat el tudom fogadni.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ilyen hülye nevet, hogy Sporttelep út, már ne haragudj.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Visszakérdezek. Strand liget miért nem lehet? Ott lesz a Strand. Mellette 

maga a liget. Azért is vetődött föl.  

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Lehet egyébként, csak akkor, ha van valami számozás, akkor 

olyan lesz, mint a Hősök tere. Nincs jobb oldal, baloldal. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Jegyző asszony, nem is biztos, hogy lesz a strandon kívül más házszám. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: A Sporttelep. 
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Nagy Zsolt képviselő: A Sporttelepnek meg most az a címe, hogy Sporttelep. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Nem, az megnevezés, csak helyrajzi száma van.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Hivatalosan a PMTE címe Sporttelep. 

 

Jánosiné Izsó Ildikó jegyző: Más, hogy annak hívjátok, de annak a hivatalos címe most csak 

helyrajzi szám.  

 

Horváth Éva képviselő: Meg vagyok győzve. Felteszem szavazásra a „B” változatot. Aki 

egyetért azzal, hogy a 2367/2 Strand liget legyen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

100/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 

bekezdés 3. pontja szerinti feladatkörében eljárva új közterület 

elnevezéséről 2016. március 1-jei hatállyal a következők szerint 

rendelkezik: 

  

A 2367/2 helyrajzi számú „kivett helyi közút” ingatlannak a Strand liget 

megnevezést adja.  

A Képviselő-testület 

a) felkéri a Képviselő-testület a jegyzőt, hogy e határozat közzétételéről és 

közterületnevek elnevezése valamint a házszám-megállapítás szabályairól 

szóló 14/2013(X.11.) önkormányzati rendelet 6. § (2) bekezdésében 

meghatározottak közvetlen értesítéséről, valamint az új közterületi 

elnevezések címnyilvántartásban történő átvezetéséről gondoskodjon. 

b) felkéri a polgármestert, hogy az utcanév táblák elhelyezéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: a) pontra: 2016. február 28. 

                  b) pontra: 2016. március 15. 

Felelős: a) pontra: Jánosiné Izsó Ildikó jegyző 

              b) pontra: Horváth Éva polgármester 

 

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor a Polgármesteri Hivatal most? 

 

Horváth Éva polgármester: Gesztenye sor.  

 

Dombi Norbert képviselő: Jó, csak ezt akartam hallani. Bocsánat, mi volt az előbb a név, 

amiről szavaztunk? 
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Horváth Éva polgármester: Strand liget. 

 

Dombi Norbert képviselő: Biztos, hogy ezt tettétek föl? Nem figyeltem oda. Szeretnék új 

szavazást, mert nem támogatom. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor újra kérdezem, aki a Strand ligettel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

101/2016.(II.11.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dombi 

Norbert képviselő kérésére megismételt szavazás során nem változtatta 

meg a 100/2016. (II.11) számú határozatában foglaltakat. 

 

 

 

18.50 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

Horváth Éva                         Jánosiné Izsó Ildikó   

polgármester                          jegyző 

 

 

 

 


